
Kimi makam kapılarını kırdı, kimi borç listelerini astı. 100 günü geride bırakan
başkanlar ne yaptı ne yapmadı?  Efsane başkan Özfatura’nın çarpıcı tespitleri…

‘BİR BİLEN’ DİYOR Kİ…
GÖREVEgelen belediye başkanlarının idari
işlerle boğuştuğunu ileri süren eski İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Burhan Özfatura,
“100 günü çoğunlukla idari işlerle, tayinlerle ve
görev değişiklikleriyle geçirdiler. Ekip
oluşturmaları üst düzey çalışma arkadaşlarını
belirlemeleri hakları ama kentin tüm
paydaşlarıyla beyin fırtınası estirilmedi. Stratejik
plan yok. Başkanlar çalışanlarının maaşlarını
nasıl ödeyeceği telaşıyla günlerini geçirdi. İşgücü
planlaması yapsınlar. Parti kanalıyla gelen
liyakatsizler size ilk ihanet edenler oluyor” dedi.

‘SİHİRLİ DEĞNEK YOK’
ÜLKEekonomisindeki olumsuzlukların büyük
etkisiyle belediye mali tablolarındaki sıkıntılara
vurgu yapan yerel yönetimler uzmanı Mehmet
Zeki Fidandal, “Başkanlar  ciddi bir borç yüküyle
belediyeleri devraldı. Sigorta, vergi, enerji,
akaryakıt, kıdem tazminatı, personel hak edişi
borçları var. Yükleniciler ve alacaklı esnaf kendi
açılarından haklı, şirketler ‘Mazot vermiyoruz,
enerjinizi keseceğiz’ diyor. Giderleri yüzde 127
artmış gelirleri yüzde 53 yükselmiş. Merkezi
yönetim ödeneklerini kısmış. Başkanların
ellerinde de sihirli değnek yok. 2025’i görmek
lazım” diye konuştu. � 5’te
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AKARCA Koyu
sakinlerinin
‘yollarının
asfaltlanması’
talebinin Ege
Telgraf tarafından
gündeme
getirilmesinin
ardından harekete
geçen Seferihisar
Belediyesi,
Büyükşehir Belediyesi’nin de desteğiyle
asfaltlama çalışmalarına başladı. Başkan
İsmail Yetişkin, “Yakında çalışmaları
tamamlayacağız. Akarca halkına ve
misafirlerimize hayırlı olsun” dedi. � 6’da

‘Söz vermiştik
uyguluyoruz’
İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı

Cemil Tugay’ın Hızlı Eylem Planı
kapsamındaki hedeflerinden biri
gerçekleşti. 90 dakika içinde sadece
ilk biniş ücretiyle defalarca aktarma
yapılmasına olanak sağlayacak
sistem, 21 Temmuz’u 22’sine
bağlayan gece başlayacak. � 7’de
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Ormancı müdür
KAZADA ŞEHİT!
BERGAMA’DA
önceki gün orman
yangınına giderken
bilinmeyen bir
nedenle şarampole
yuvarlanan aracın
içerisinde bulunan
orman işletme
müdürü Şahin
Dönertaş şehit oldu, sürücü
Özgür Dilsiz yaralandı. � 3’te

BÜYÜKŞEHİR
Belediyesi’nin
düzenlediği 3x3
Streetball İzmir
Cup 2024, yarın
başlıyor.
Adrenalin dolu
etkinlik basketbol
tutkusunu
sokaklara
taşıyacak.
�12’de

Yeni isimlerle
yeni görevler
AK Parti İzmir Teşkilatı’nda beklenen

revizyon başladı. Kiraz İlçe
Başkanlığı’na Ömer Çomuk, Seferihisar
İlçe Başkanlığı’na da Serdar Kısaağa
atandı. Seçimlerde Bayraklı Belediye
Başkan Adayı Bilal Kırkpınar Ege Bölge
Koordinatörlüğü’ne getirildi. � 4’te

SAHİPSİZ hayvanlara yönelik 'ötanazi'
uygulamasını CHP'li hiçbir belediyenin
kabul etmeyeceğini söyleyen İzmir
Milletvekili Deniz Yücel, “Uygulamayı
yerel yönetimlerin üzerine yıkma
çabalarından anlıyoruz ki,
belediyelerimizin çokluğunu fırsata
çevirmeyi planlıyorlar" dedi. � 4’te
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İZMİRBüyükşehir Belediyesi,
Karşıyaka’nın Demirköprü ve
Şemikler mahallelerinde
trafik akışını rahatlatmak için
düğmeye bastı. Çalışmaları
yerinde inceleyen İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay, “Sıkışıklık, bu

bölgenin önemli
sorunlarından biriydi.
Gecikmeden müdahale ettik.
Yıkım tamamlandığında yol
genişleyecek, Karşıyaka trafiği
nefes alacak. Kent genelinde
ulaşım yatırımlarımız
sürüyor” dedi. � 7’de

HALE TOK SAVAŞER

hale.tok@finansalpusula.com

Değişen tüketim alışkanlıkları 
ve tasarruf önerileri

9

YUNUS KARAKAYA

haberci36@gmail.com

Kimse ayranım 
ekşi demez

4

4 TL

Güzel İzmir’e
yakışıyor mu!
İZMİR’İN sahilleri kirlilik sorunuyla karşı
karşıya. Plastik atıklar, yiyecekler ve hayvan
ölüleriyle dolu Körfez’in son hali ‘Bu kadarına
da pes!’ dedirtiyor. Başkan Yusuf Öztürk, “Bu
gidişata dur demek elimizde” dedi. � 3’te

EGE Üniversitesi ‘genel
memnuniyet’ sıralamasında
puanını 511’e yükseltirken
126 devlet üniversitesi
içinde dördüncü sırada yer
aldı. � 10’da

FARK
yaratan

üniversite

EGE İhracatçı Birlikleri ile
İzmir Tarım Grubu güç
birliği yaparak tarımın
gelişimi ve sorunlarının
çözümü için ortak lobi
yapma kararı aldı. � 9’da

Toprak
için el ele

verdiler

Sokağa ayak
potaya smaç! Cemil
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‘Avuçlarını
yalarlar!’
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AKARCA YOLLARI
GICIR GICIR OLACAK
Seferihisar Akarca Caddesi’nin toz toprak içinde ve çukurlarla dolu
halini gündeme taşımamızın ardından asfaltlama çalışmaları başladı
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Şahin Dönertaş
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Saraçoğlu’ndan 
“maskeli” pozlar

Didem Soydan'dan
cesur paylaşımlar!

Murat Boz sevenlerini 
geçmişe götürdü!
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Star TV'nin fenomen dizisi Yalı
Çapkını'nda başrol oynayan Afra
Saraçoğlu, New York gezisinden

yaptığı paylaşımlarla gündeme geldi.
İki sezondur izleyiciyle buluşan Yalı
Çapkını dizisinde "Seyran"
karakterine hayat veren Afra
Saraçoğlu, yeni sezon öncesi
dinlenmek için tatile çıkmıştı. Tatil için
İspanya'ya giden ünlü oyuncunun yeni
rotası New York oldu. Ünlü oyuncu,
New York'tan yaptığı paylaşımlarla
gündeme geldi. Saraçoğlu "Uyumak
yok" notuyla pozlarını paylaştı. Tatil
için İspanya'ya giden ünlü oyuncu, gül
desenli bikinisiyle verdiği pozları
"İspanya her zaman iyi bir fikir"
notuyla paylaşmıştı.
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GÜLER
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Sıla 
Anarsay

Foça Oasis Marina'nın gözde
mekanı Gua Bistronomi, uzun
süre hafızalardan silinmeyecek
bir etkinliğe ev sahipliği yaptı 

Dora Magazin ve Gua iş birliği ile
gerçekleştirilen "White Party",
400'den fazla davetliyi ağırladı.

Buna rağmenyoğun ilgi nedeniyle
rezervasyon yaptıramayan birçok kişi
geri dönmek zorunda kaldı. Gecenin DJ’i
Monnarsh, performansıyla davetlilere
unutulmaz anlar yaşattı. Beyaz giyinme
zorunluluğu olan partide, katılımcılar
şıklıklarıyla göz kamaştırdı ve adeta
şıklıkta yarıştı. Yoğun talep ve olumlu
geri dönüşler üzerine, Gua Bistronomi
yönetimi, "White Party"nin ikincisini
düzenlemeye karar verdi.

Gua Bistronomi X Dora Magazin
iş birliğiyle muhteşem ‘White Party’
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Ünlü şarkıcı Yıldz Tilbe
önceki akşam verdiği konser
esnasında annesi tarafından
istenmediğini anlattı.

Sanatçı Tilbe kendisini
dinlemeye gelen
müzikseverlerle buluştu.
Sahnede 59'uncu yaşını
kutlayan Tilbe yaptığı
açıklamalarla gündeme geldi.

2. Sayfa'nın haberine göre,
Tilbe şu ifadeleri kullandı:
"Rahmetli annem altı kız
doğurmuş, yedinciye bana
hamile kalmış. 'Bu da kız olur'
diye beni istememiş. İlaç
içmiş, kendini zehirlemiş,
yüksekten atlamış ama ne
yaptıysa beni düşürememiş.
Sonra en son kızı olarak ben

doğmuşum." Tilbe sözlerine "
Babam 'Benim her kızım 10
tane erkek eder. Sizin bir
tırnağınıza 10 erkeği
değişmem' diyordu hep.
Keşke bütün babalar kızlarını
öyle sevse. Babam bizi o kadar
çok seviyordu ki sonra beni
hiçbir sevgi ikna edemedi"
diye devam etti.

Bir marka ile anlaşma yapan ünlü
model Didem Soydan, kamera
karşısına geçti. Didem Soydan

cesur pozlarına bir yenisini daha
ekledi. Giydiği gömleğin gömleğinin
düğmelerini sonuna kadar açan
Soydan'a yorum yağdı. Mankenlik
kariyerinin yanı sıra özel hayatı ve
kendine has tarzıyla adından sıkça söz
ettiren Didem Soydan, sosyal
medyadaki iddialı ve cesur pozlarıyla
gündem oldu. Bir marka için
profesyonel bir çekim için kamera
karşısına geçen ünlü model verdiği
pozlarla çok konuşuldu. Mavi bir
gömlek altına da aynı renkte şort
giyen ünlü model, içine hiçbir şey
giymeden gömleğinin düğmelerini
sonuna kadar açarak cesaretini gözler
önüne serdi. Didem Soydan'ın bu
pozlarına kısa sürede beğeni ve yorum
yağmuruna tutuldu.
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Murat Boz sevenlerini 
geçmişe götürdü!

Birçok şarkısıyla dillere
dolanan ünlü şarkıcı Murat
Boz, rol aldığı filmlerle de

büyük bir hayran kitlesine ulaştı.
11 milyondan fazla takipçisinin
bulunduğu Instagram hesabından
paylaşım yapan Murat Boz,
çocukluk fotoğrafını sevenleriyle
paylaştı. Yakışıklı şarkıcı, nostaljik
kareye, "80’li çocuk. Bir elinde
yarın, öbür elinde dün" notunu
düştü. Murat Boz'un paylaşımına
çok sayıda yorum ve beğeni geldi.
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Poşetler, yemek ve içecek atıkları denizi kitlemekle kalmıyor, ekosistemi de yok
ediyor. DenizTemiz Derneği/TURMEPA kirliliğin nedenleri ve önlemlere dikkat çekti

İzmir’in en gözde yerlerinden
birisi olan sahilleri, kirlilik sorunu
ile yüzleşmek zorunda kaldı.  Yer
yer plastik atıklar, yiyecek parçaları
ve hayvan ölülerinin görüldüğü
körfezde sorun çözülemiyor.
Belediyeye şikayette bulunduklarını
dile getiren insanlar, yanıt
alamadıklarını aktardı. Körfezde
hobi balıkçılığı yapan vatandaşlar,
yetkililerden çözüm bekliyor.
Yaşanan kirlilik problemini
değerlendiren DenizTemiz
Derneği/TURMEPA, “Durum
ciddi, oksijen kaynağımız
denizlerimizi korumalıyız” dedi.
Denizlerdeki ve okyanuslardaki
kirlilik hakkında konuşan
DenizTemiz Derneği/TURMEPA
İzmir Şube Yönetim Kurulu
Başkanı Yusuf Öztürk, kirliliğin
nedenin insanlar olduğunun altını
çizdi. Öztürk, “Attığımız her atık
sonunda kıyılara ve denizlere
ulaşıyor. Okyanuslardaki çöplerin
toplamı Türkiye’nin neredeyse 5
katı büyüklüğünde ve maalesef bu
çöplerin büyük bir kısmı plastik.
Denizlerdeki başlıca kirleticiler
belli; evsel ve endüstriyel atıklar,
kimyasal atıklar, petrol,   ağır
metaller,  tarımsal kirlilik. Aynı
zamanda kıyılardaki çarpık

kentleşme, küresel ısınma, bilinçsiz
avlanma, hava kökenli kirleticiler
ve sel baskınları sonucu oluşan
atıklar da denizleri kirleten
etkenlerdir. Tüm bu gidişata dur
demek bizlerin elinde” dedi.

Öztürk, “İnsanların denizleri
kirletmemeyi öğrenmemiz ve
öğretmemiz gerekiyor. Bilinçli bir
nesil yetiştirmek ve bilinçli toplum
olmak bu noktada oldukça önemli.
Bununla birlikte mümkün
olduğunca atık çıkarmamaya özen
göstermeliyiz. Sıfır atık temel
prensiplerini benimseyerek plastik
kullanımını mümkün olduğunca

azaltabilir ve kaynağında
ayrıştırmaya özen gösterebiliriz.
Bireysel olarak atacağımız her adım
doğamız ve denizlerimiz için etkili
olacaktır. İsraf etmek yerine
elimizdeki kaynakları verimli
kullanabiliriz. Şunu bilmemiz
gerekiyor denizlerimizi korumanın
en önemli yolu kirletmemektir”
ifadelerini kullandı.

“DENİZİMİZ ÇOK PİS”
Karataş sahilinde hobi balıkçılığı

yaptığını söyleyen Erdinç Dinar,
“Deniz çok pis, Belediye pis, biz
pisiz. Hepimizin suçu var bu hale

gelmemizde. Plastikler, yiyecek
atıkları ve hayvan ölüleri
görüyorum sık sık. Ben hobi olarak
yaptığım için bu balıkları
tüketmiyorum ancak durum kötü.
Ben belediyeye şikayette
bulundum, dün 3 4 belediye çalışanı
geldi temizledi” diye konuştu. Eşi
ile hobi balıkçılığı yapmayı sevdiğini
aktaran Aynur- İlker Songur çifti
ise denizlerin pis olmasının
sebebinin eğitimsizlik olduğunu
söyledi. Çift, “Denizler hepimizin,
insanların eğitilmesi lazım.
Belediye ne kadar temizleyebilir ki
burayı, sürekli burada birisinin
olması lazım o da mümkün değil.
Her şeyden önce insanlar çöplerini
alıp iki adım ötedeki çöp kutularına
atmayı öğrenmeli” diyerek
görüşlerini aktardı.

Körfez’deki kirlilik
tehlikeli boyutlarda 

Yaşam Hakkı Savunucuları,
Alsancak Kıbrıs Şehitleri
Caddesi’nde meclis
komisyonlarında tartışmalara
neden olan Hayvanları Koruma
Kanununda değişiklik yapılması
için verilen kanun teklifine
tepki gösterdi. Eyleme İl
Başkanı Şenol Aslanoğlu ile
birlikte CHP’liler de destek
verdi. İl Başkanı Aslanoğlu
yaptığı konuşmada, “Değerli
dostlar sizlerin aranızda
olmaktan büyük mutluluk

duysam da böylesi bir
gündemle bir arada olmaktan
büyük bir mutluluk duysam da,
böylesi bir gündemle bir arada
olmaktan büyük bir üzüntü
duyuyorum. Adalet ve
Kalkınma Partisi, Cumhur
İttifakı sadece hayvanlara değil
sana düşman bana düşman, can
olan ne varsa ona düşman.
Ağaç katliamları ardından
şimdi de hayvan katliamları. 

Bu yasa komisyonlarda
konuşulmaya başlanırken, farklı

fikirlerin konuşulmasına asla
müsaade etmeyen, hayvan
hakları savunucularını meclise
almamak için elinden gelen her
şeyi yapan, hatta şiddet
uygulayanları buradan protesto
ediyoruz. Bir an önce bu
yasanın geri çekilmesini
istiyoruz. Bu yasanın içeriğinde
ister ötenazi desinler ister
uyutma, bunun sonunun bir
katliamla sonuçlanacağını
hepimiz biliyoruz” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Bilirkişi olayı
yerinde inceledi

“İşin sonunun katliam 
olacağını net biliyoruz”

Alsancak’ta geçtiğimiz günlerde 2
kişinin elektrik akımına kapılarak can
verdiği noktada mahkemece
görevlendirilen bilirkişi heyeti
tarafından inceleme ve keşif yapıldı.
Gelişmelerle ilgili açıklamalarda
bulunan İzmir Barosu avukatlarından
Murat Fatih Ülkü, “Biz bu olayın
yaşanmasından hemen sonra
olaydaki sorumlu kurumların hata ve
ihmallerinin, denetim eksiklerinin
neler olduğunu ve bunun giderilmesi
için neler yapılması gerektiğini
tespitini istedik. Savcılık dosyası
devam ediyor. Orada bireysel bazda
sorumlu kişilerin ceza hukuku
anlamında açılacak kamu davasında
yargılanmaları için bir soruşturma
yapılıyor. Ve bir bilirkişi raporu
düzenlendi medyadan da
öğrendiğimiz kadarıyla. Sorumlu
kurumların hata ve ihmallerin ne
olduğunu, denetim eksikliğinin ne
olduğunu ve en önemlisi de bunların
giderilmesi için neler yapılması
gerektiğini tespitini istedik” dedi. Öte
yandan, olayla ilgili gözaltına alınan
27 şüpheli adliyeye sevk edildi. (İHA)

Bergama‘daki orman yangınına
giderken şarampole yuvarlanan
aracın içerisinde bulunan
Bergama Orman İşletme Müdürü
Şahin Dönertaş şehit oldu, araç
sürücüsü yaralandı. Bergama
ilçesinde önceki gün saat 15.13
çıkan orman yangınına İzmir
Orman Bölge Müdürlüğüne bağlı
çok sayıda yangın söndürme
uçağı, helikopter ve yer ekibiyle
müdahale edilirken, Bergama
Orman İşletme Müdürlüğü
ulaştırma personeli Özgür Dilsiz
idaresindeki kamyonet, dün saat
08.00 sıralarında henüz

belirlenemeyen sebepten dolayı
şarampole yuvarlandı. İhbar
üzerine adrese jandarma ve 112
Acil Sağlık ekipleri sevk edildi.
Araçta bulunan Bergama Orman
İşletme Müdürü Şahin Dönertaş
ve sürücü Dilsiz bulundukları
yerden çıkarılarak helikopter ile
İzmir Şehir Hastanesine sevk
edildi. Dönertaş, burada yapılan
tüm müdahalelere rağmen
yaşamını yitirirken, yaralı araç
sürücüsünün ise tedavisinin
sürdüğü öğrenildi. 

Öte yandan saat geçmiyor ki bir
orman yangını çıkmasın. Buca

ilçesi Zafer Mahallesi'nde saat
13.15'te ormanlık alanda başladı.
Henüz belirlenemeyen bir
nedenle çıkan yangına İzmir
Orman Bölge Müdürlüğü ekipleri,
7 uçak, 16 helikopter, 35 arazöz,
11 su ikmal aracı, 4 dozer ve 4 yer
ekibi ile müdahaleye edildi.
Ekipler, yangını kontrol altına
almak için çalışmalarını
sürdürüyor. Bu arada Manisa
Turgutlu'da ormana sıçrayan
yangına da müdahale edildi.
Yangın nedeniyle bir bağ evi,
tedbir amaçlı tahliye edildi. 
(İHA-AA)

Orman İşletme Müdürü kazada şehit oldu

FETÖ BASKININDA
6 şüpheli gözaltında 

İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı Terör
Suçları Soruşturma Bürosu tarafından
FETÖ/PDY'ye yönelik yürütülen
soruşturma kapsamında örgütün
kriptolu haberleşme programı
'ByLock' kullanan, bu içeriklerde
isimleri geçen ve Bank Asya'da
şüpheli işlem bilgileri tespit edilen 10
kişi hakkında gözaltı kararı verildi.
Ekipler, İzmir’in Tire ilçesi ile
Gaziantep ve Yalova'da belirlenen
adreslere eş zamanlı operasyon
düzenledi. Operasyonda 6 şüpheli
gözaltına alındı, 4 kişinin yakalanması
için çalışmalar sürüyor. (DHA)

Kaçak göçmen
akını sürüyor

Sahil Güvenlik Komutanlığı’nın
internet sitesinde yer alan açıklamaya
göre, Urla ilçesi açıklarında iki lastik
botta düzensiz göçmenlerin olduğu
bilgisi üzerine bölgeye ekip sevk
edildi. Sahil Güvenlik gemisi ve botu
tarafından durdurulan iki lastik
bottaki 46'sı çocuk 89 düzensiz
göçmen yakalandı. Karaburun
açıklarında da bir grup düzensiz
göçmen olduğu bilgisi üzerine bölgeye
bot ekibi görevlendirildi. Ekipler,
Yunanistan unsurlarınca Türk kara
sularına itilen lastik bottaki 3'ü çocuk
43 düzensiz göçmeni kurtardı. (AA)

Silah tacirlerine
OPERASYON

Ödemiş ilçesinde, polisin silah
kaçakçılarına yönelik düzenlediği
operasyonda, 5 tabanda, 2 tüfek ve çok
sayıda fişek ele geçirilirken 2 kişi
gözaltına alındı. Organize Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü Ödemiş
Organize Büro Amirliği ekipleri, ilçede
yasa dışı silah ticareti yapıldığını tespit
etti. Bunun üzerine harekete geçen
polis, şüpheliler H.U. ve E.G.‘nin
adreslerine eş zamanlı operasyon
düzenledi. Adreslerdeki aramalanda 5
tabanda, 2 tüfek ve çok sayıda fişek ele
geçirildi. 2 şüpheli gözaltına alındı.
(DHA)
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AKParti İzmir’de
değişimbaşladı

“İnsan hayatı bu 
kadar ucuz değil”

DEVA Partisi İzmir Milletvekili
Seda Kaya Ösen, 12 Temmuz
tarihinde Alsancak’ta yaşanan faciayı
Meclis gündemine taşıdı. Milletvekili
Ösen su birikintisine basarak elektrik
akımına kapılan Özge Ceren Deniz ve
İnanç Öktemay'ın hayatını kaybettiği
olay hakkında hazırladığı soru
önergesini Enerji ve Tabii Kaynaklar
Bakanı Alparslan Bayraktar’ın
yanıtlamasını isteyen Ösen,
“Bahsedilen olay mahallinde
kabloların açıkta durduğu Google
Earth görüntüleriyle kamuoyuna
sunulmuştur. Ayrıca 19 Ocak 2019
tarihinde aynı olay mahallinde benzer
bir durumun yaşandığı ve bir sokak
köpeğinin de elektrik akımından
öldüğüne yönelik Ege Telgraf
Gazetesi’nin haberi bulunmaktadır.
İnsan hayatı bu kadar ucuz değildir.
Türkiye’nin en büyük, en modern
şehirlerinden olan ve yaklaşık 4 milyon
nüfusa ev sahipliği yapan İzmir’de bu
sorumsuzluk, bu boş vermişlik kabul
edilemez. Olayın sonuna kadar
takipçisi olacağız. Adalet yerini bulana
kadar elimizden geleni yapacağız” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

AK Parti İzmir Teşkilatı’nda
beklenen revizyon yerel seçimlerin
ardından geldi. İzmir İl
Başkanlığı’nda yapılan toplantının
ardından Kiraz ve Seferihisar ilçe
başkanları değişti. Buna göre
Kiraz İlçe Başkanlığına Ömer
Çomuk, Seferihisar İlçe
Başkanlığına da Serdar Kısaağa
atandı. Yeni atanan başkanlar için
AK Parti İzmir İl Başkanlığından
açıklama yapıldı. Buna göre,

“Teşkilatlardan Sorumlu Genel
Başkan Yardımcımız Sayın Erkan
Kandemir Başkanlığında, Genel
Merkezimizin takdirleriyle AK
Parti Kiraz İlçe Başkanlığı’na
Ömer Çomuk, Seferihisar İlçe
Başkanlığı’na Serdar Kısaağa
atanmıştır. Kendilerini tebrik
eder, ilçelerine ve İzmir’imize
hayırlı hizmetlere vesile olmasını
dileriz” denildi. İlçe teşkilatlarında
başkan değişiminin devam etmesi

bekleniyor.
Öte yandan, 31 Mart

seçimlerinde AK Parti Bayraklı
Belediye Başkan Adayı olan Bilal
Kırkpınar’a Genel Merkez
tarafından Ege Bölge
Koordinatörlüğü görevine atandı.
Kararı sosyal medya hesabından
paylaşan Kırkpınar, “Bugün itibarı
ile AK Parti Genel Merkez
Teşkilat Başkanlığımız tarafından
Ege Bölge Koordinatörlüğü’ne

atandığım tarafıma iletilmiştir.
Elimizden gelen gayreti
gösterecek, bize güvenenleri
mahcup etmeyeceğiz. Ege Bölge
Başkanımız Manisa
Milletvekilimiz Sn. Murat
Baybatur'un ekibinde Ege Bölgesi
İl Koordinatörü olarak
atanmamdan dolayı tebriklerini
ileten yol ve dava arkadaşlarıma
çok teşekkür ediyorum.” 
(Haber Merkezi)

AK Parti Çeşme İlçe Başkanı
Pınar Özen, geçtiğimiz günlerde,
Çeşme Alaçatı’da 3 kişinin
hayatını kaybettiği orman
yangınında, Çeşme Belediye
Başkanı Lal Denizli’nin, sosyal
medya hesabından vatandaştan
tanker istemesine yönelik
eleştirilerde bulundu. Bu yaz
sezonunda Çeşme’deki beşinci
orman yangını olduğunu
hatırlatan AK Parti İlçe Başkanı
Özen, “Öncelikle hayatını
kaybeden vatandaşlarımıza
Allah'tan rahmet, yakalarına
tekrar başsağlığı dileklerimi
iletiyorum. Yangının
başlamasıyla Devletimiz, tüm
kamu kurum ve kuruluşları tüm
ekip ve ekipmanlarıyla seferber
oldular. Cansiperane çalışan
tüm ekiplere çok teşekkür
ediyorum. Dünyanın göz bebeği
olan Çeşme’mizde, turizm
cenneti olan Çeşme’de göreve
gelir gelmez Belediye Başkanı
Sayın Lal Denizli, Nisan ayında,
ot festivalinde 15 milyon gibi bir
miktar harcandı.
Vatandaşımızın hayatını
kaybettiği son yangın olayında
da ihmal olduğunu, tedbir
alınmadığını gördük.
Vatandaşlardan da tanker isteği
oldu. Bu da bunun en büyük
kanıtıdır. Gerekli ekipmanımız
yokmuş demek ki Çeşme

Belediyesi olarak. Festival için
milyonlarca lira harcandı. Bir
insan hayatının, bir ot festivali
kadar değeri yok muydu?’’ dedi.
AK Parti Çeşme İlçe Başkanı
Pınar Özen sözlerini şu şekilde
sürdürdü, ‘’En son Çeşme
Belediyesi'nin açmış olduğu iş
makinesi ve kamyon kiralama
ihalesi, yaklaşık 16 Milyon TL
teklif edilmişken, 18 Milyon 500
bin TL’ye teklif eden bir firmaya
veriliyor. Sadece buradaki 2,5
milyonluk farkta bile,
belediyemize 17 tane 3 tonluk su
tankeri alabilirdi. Bu öncelikle
bir hizmetti. Biz festivallere

karşı değiliz, destekliyoruz ama
bizim öncelikli ihtiyaçlarımız ve
hizmetlerimiz gerekiyor. Önemli
olan çünkü insan hayatı bununla
ilgili tedbirlerin hiçbir zaman
geciktirilmemesi gerekiyor. Biz
daha geçtiğimiz ay Belediye
Meclisi’ne, itfaiyemizin
yangınlara karşı tedbir
alınmasına yönelik önerge
verdik, Başkan Denizli, bunu
görmezden geldi ve önergeyi
ileri bir tarihe erteledi. Bunun
kabul edilebilir bir yanı
olmadığını söylemiştik ve bugün
Belediyemiz tanker dilenir
halde” dedi. (Haber Merkezi)

“Çeşme Belediyesi
tanker dilenir halde”
AK Parti Çeşme İlçe Başkanı Pınar Özen, 3 kişinin hayatını kaybettiği orman
yangınında Başkan Lal Denizli’nin, vatandaşlardan talep etmesine tepki gösterdi

CHP Sözcüsü ve İzmir
Milletvekili Deniz Yücel, parti
genel merkezinde Genel Başkan
Özgür Özel'in başkanlığında
yapılan Merkez Yönetim Kurulu
(MYK) toplantısına ilişkin
açıklama yaptı. Sahipsiz
hayvanlara yönelik kanun
teklifiyle belediyelere, kuduz,
bulaşıcı hastalık veya tedavi
edilemez hastalığı bulunan ya da
sahiplenilmesi yasak olan
hayvanlara ötenazi yapma, yani
bu hayvanları öldürme yetkisi
verildiğini kaydeden Yücel,
sahipsiz hayvan popülasyonunun
kamu güvenliği açısından tehdit

oluşturması halinde sağlıklı
hayvanlara da ötanazi
yapılmasının yolunun açıldığını
söyledi. Yücel, şunları kaydetti:
"Sahipsiz sokak hayvanlarına
yönelik 'ötanazi' uygulamasını
CHP'li hiçbir belediye kabul
etmeyecek ve uygulamayacaktır.
Sokak hayvanlarının yaşam
hakkını sonuna kadar savunmaya
devam edeceğiz. Öte yandan
'ötanazi' uygulamasını yerel
yönetimlerin üzerine yıkma
çabalarından da anlıyoruz ki,
CHP'li belediyelerin çokluğunu
fırsata çevirmeyi planlıyorlar.
Akılları sıra elimizi kana

bulayacaklarını zannediyorlar.
Avuçlarını yalarlar, bizi
kendileriyle karıştırmasınlar.
CHP olarak, Genel Başkanımız
Sayın Özgür Özel'in de belirttiği
gibi, bu yasa ile ilgili olarak
'Kırmızı alarmdayız.'
Kısırlaştırma, aşılatma ve yerinde
yaşatma konusunda atılacak tüm
adımları destekliyoruz.
'Kısırlaştır, aşılat, yerinde yaşat'
diyoruz ve sokakta yaşayan
hayvanları esarete ve ölüme
mahkum etmek için hazırlanan
yasa teklifine karşı oyumuzun
'Hayır' olacağını tüm kamuoyuyla
paylaşıyoruz." (AA)

"CHP'li hiçbir belediye kabul etmeyecek"
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Kimse
ayranım
ekşi
demez!

Bildiğiniz gibi geçtiğimiz günlerde
İzmir’in adı üzücü bir haberle Türkiye
gündemine geldi. Konak ilçesinde
sağanaktan korunmaya çalışırken elektrik
akımına kapılan 2 kişinin hayatını
kaybetmesine çok üzüldük. Yaşanan bu
üzücü olayın sorumluları aranmaya
başlandı. Gdz Elektrik suçu Büyükşehir
Belediyesi ve İZSU’ya attı. İZSU da Gdz
Elektrik’e suçu atıp ortada top çevirmeye
başladı. Her iki kurumdan gözlem altına
alınan isimler oldu. Soruşturma devam
ediyor. Maşallah herkes o kadar
mükemmel çalışmış ki (!) bu skandalın
suçlusunu hayatını kaybedenler olarak ilan
ederlerse şaşırmam. Ne yapıyorsak
kendimiz yapıyoruz. Her ne kadar kusur ve
kabahatleri başkalarına atsak da hakikat
bu. Hani bir ecdat sözümüz: “Kimse
ayranım ekşi demez…” der ya! Onun gibi.
Suçu başkalarında aramaya meyyal
olduğumuz çok açık.
GAZETECİLİKTEN LEZZET
USTALIĞINA

Geçtiğimiz günlerde İstanbul’a yolum
düştü. Haliyle
bir iki
kardeşimi de
görüşmek için
aradım. Önce
sağ olsun genç
kardeşim
Minzo Medya
Ajans Başkanı
Murat
Özdoğan ile
hasret
giderdim.
Sonra aklıma
Lokman Dağ
geldi. Işık
Teoman
abinin yıllar önce yanıma stajyer olarak
yerleştirdiği Lokman Dağ kardeşim hem
azmi hem de çalışma hırsıyla her zaman
takdir etiğim isimlerden birisidir. Sonra
meslek yaşantısını İstanbul’da sürdüren
Lokman Dağ, kısa sürede Türkiye’nin
yakından tanıdığı bir isim oldu. Uzun bir
süre TV ve gazetelerde memleketin dört bir
köşesinde lezzet peşinde koşan ve
programlar yapan Lokman Dağ ekmeğini
taştan çıkaran bir isim olduğuna bizzat
şahidim.

Lokman şimdi farklı bir sektöre adım
atmış. Lokman Dağ ve ortaklarıyla beraber
harika bir mekana imza attığı “Dönerci
Kadir Usta” da ziyaret ettim. Kardeşime
sektör değişiminin sebebini sordum.
Lokman Dağ, “Kısaca şöyle anlatayım.
Aslında ben bu dönerin müşterisiydim abi.
Bir yemek işi yapmayı da istiyordum. Kadir
Usta ile ortak bir arkadaşımız sayesinde
tanıştık. Sevdik birbirimizi, tuttu enerjimiz.
Bizi tanıştıran arkadaşımızın da işe ortak
olması koşuluyla başladık işe. Özellikle
pandemi zamanı zor zamanlar geçirdik ama
çok şükür müşterilerimiz inandılar bize, biz
de onlara her koşulda en iyisini sunduk
“dedi.

Lokman, “Abi Kadir Usta’da yiyeceğiniz
her şey dönerle yapılıyor. Bu içli köfte de
öyle…” diyor. İçli köftenin ardından, sade
döner, manda yoğurdu ile servis edilen
fırında beyti geliyor. Azar azar hepsinden
tadıyorum. Bir kere şunu hemen
söyleyeyim, döneri çok beğendim.

Neyse ben daha fazla anlatmayayım merak
edenler İstanbul’a yolu düşen İzmirli gazeteci
dostlarımız mekanında Lokman kardeşimi
ziyaret edebilir. Lokman’ın farklı sektörlere
de el atmaya hazırlandığının da altını çizeyim.
Yolun açık olsun Lokman Dağ.
ADRESE TESLİM SÖZ

Fare kulağı kemirirken kulağa üflermiş.
Uyuyan kişi de tatlı bir his olurmuş; ancak
uyanınca durumu anlarmış. Yakında millet
kulaksız uyanacak! sanırım

KARAKAYA

HER ŞEYİ KONUŞALIM
YUNUShaberci36@gmail.com

Seda
Kaya
Ösen

Bilal
Kırkpınar

Pınar
Özen

Bilal
SaygılıÖmer 

Çomuk

Deniz
Yücel
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İzmir Büyükşehir Belediyesi Şehit
Yakınları ve Gaziler Koordinatörü Dr. Em.
Alb. Fatih Özkurt beraberinde Gazi
Astsubay İbrahim Yılmaz ile birlikte şehit
yakınları ve gaziler için düzenlenen
“Kahramanlara Vefa” çalıştay raporunun
hazırlık aşamasındaki katkılarından
dolayı İzmir'de bulunan Şehit Yakınları ve
Gazi Derneklerini ziyaret ederek kararları
içeren dosyayı teslim ettiler. Özkurt,
Karşıyaka Muharip Gaziler Derneği
Başkanı Halil Taşçı ve orada bulunan
dernek başkanlarına teşekkür ederek,
şehit yakınları ve gaziler ile ilgilenmek,
onların sorunlarını çözmek için çalıştayın
düzenlendiğini belirtti. Özyurt, “Bugün;

12-13 Haziran 2024 tarihlerinde icra
ettiğimiz Şehit Yakınları ve Gaziler
(Kahramanlara Vefa) Çalıştayı ile ilgili
olarak; hazırlık aşamasındaki
katkılarından dolayı kendilerine teşekkür
ederek, rapor hakkında açıklamalarda
bulunduk. 

CHP Milli Savunma Politikalarından
sorumlu Genel Başkan Yardımcımız
Emekli Tümamiral Yankı Bağcıoğlu'nun
bilgileri dahilinde, raporun
hazırlanmasında birlikte çalıştığımız
değerli kardeşim Gazi Astsubay İbrahim
Yılmaz ile birlikte Muharip Gaziler
Derneği İzmir Şube Başkanı Orhan Aydın,
İzmir Şehit Aileleri ve Gaziler Derneği

Başkanı Erdem Çerçioğlu, İzmir Şehit
Aileleri Yardımlaşma ve Dayanışma
Derneği Başkanı Yücel Alphan, Türkiye
Harp Malulü Gaziler, Şehit, Dul ve
Yetimler Derneği İzmir Şube Başkanı
Recep Doğru, Muharip Gaziler Derneği
Karşıyaka Şube Başkanı Halil Taşçı ve
İzmir Şehit Polis Aileleri Yardımlaşma ve
Dayanışma Derneği Başkanı Yüksel Çelik
ile görüştük, kendilerine teşekkür
ederek, çalıştayda alınan kararları içeren
dosyayı teslim ettik” dedi. Karşıyaka
Muharip Gaziler Derneği Başkanı Halil
Taşçı’da Özkurt ve Yılmaz’ın
ziyaretlerinden dolayı memnuniyet
duyduklarını belirtti. (Haber Merkezi)

“Kahramanlara Vefa” çalıştayı memnuniyet yarattı

Son yerel seçimlerin üzerinden
geçen 100 günlük süreç kimine göre
yıldırım hızında kimine göre ise ağır
aksak ilerledi. Belediye başkanlarının
görevdeki 2 bin 400 saatlik mesaisini
İzmir'in efsane Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr.Burhan Özfatura ve yerel
yönetimler uzmanı Mehmet Zeki Fi-
dandal’a sorduk. İki tecrübeli isim
Ege Telgraf’a, “İlk ihanet kimlerden
geliyor? Yolsuzluklar nasıl önlenir?
Belediye başkanları acilen neleri nasıl
yapmalı?” konularında çarpıcı açıkla-
malarda bulundular!

İLK İHANET EDENLER...
Yeni seçilen belediye başkan-

larının ilk yüz gününde büyük ölçüde
idari işlerle meşgul olduğuna dikkati
çeken Dr. Burhan Özfatura, “Göreve
gelen belediye başkanları şu ana
kadar gördüğüm kadarıyla tayinlerle
meşgul oldular. Görev değişiklikleri
yapıldı. Üst düzeyde kimlerle çalışa-
caklarına tabi ki karar vermek hak-
larıdır. Bu 100 günü belediye
çalışanlarının ücretlerini ve
maaşlarını nasıl ödeyeceğim telaşıyla
geçirdiler. Benden öncede belediyede
şişirilmiş kadrolar vardı. De-
vraldığımda kadro şişkinliği vardı.
Partizanca tayinler de vardı. Mobbing
veya zorlamayla yaklaşmadık. Çünkü
biz belediye personelimizi ailemizin
ferdi gibi gördük, görev
süremizce de görmeye
devam ettik. Onları
sevdik, sevgiyle olunca
da onlara daima mer-
hametle yaklaştık. Ben
işgücü planlaması
konusunda doktora
yaptım. Şişirilmiş kadro-
ları belediyede halka daha
faydalı olacakları görev alan-
larına yönlendirdik. Vatandaşa
hizmet odaklı çalışmalar başlayınca
zaten bankamatikler ben gitmeden
gittiler. Hem şirketlerde hem de
belediyenin bünyesindeki kuru-
luşlarımızın hepsi kar etti. Yeni
başkanlara da tavsiye ederim. Yani
böyle bankamatikler varsa çünkü
parti kanalıyla gelenler size ilk ihanet
edenler olur ha. Onu da acizane ifade
edeyim yani” dedi.

Liyakat sorununun merkezi yöne-
timin yerel yansıması olduğunu be-
lirten Özfatura, “Ben kendi
dönemimdeki belediye çalışan-
larımızın sadece liyakatine baktım.
İnançları ve siyasi görüşleriyle hiçbir
zaman ilgilenmedim. Herkes
serbestti, hangi partiyi severse
severdi, bana ne. Ben onun liyakatine
bakardım. Liyakatsizlik merkezde
başladı. AK Parti sayesinde liyakat
kavramı yok edildi. Hep yandaşlar
şey yapıldı. Tabii o mahalli idarelere
de sirayet etti. Ben 7 bin çalışanla
bıraktım bakın sayı nerelere vardı.
Belediye şirketleri tam bir israf, hatta
yolsuzluk kaynağı. İstismar kaynağı
ne denetim var, ne başka bir şey.
Belediye şirketlerinin en azından
vergi denetçileri tarafından kontrol
altına alınması lazım. İçişleri Bakan-
lığı müfettişleri şirketlere hiç bakma-
zlar. Yani orada on kuruşluk şeyle

normal icraat içindeki şeyi tenkit ed-
erler de on bin liralık yolsuzluğun
üstüne gitmezler. Bu israfın en büyük
mekanı belediye şirketleridir. Benim
zamanımda kırk küsür yeminli mali
müşavir en titiz biçimde şirketleri
kontrol ediyordu. Ayrıca da bütün

dört parti vardı benim za-
manımda mecliste. Her par-

tinin bir temsilcisi,
yönetim veya dene-
timde mutlaka görev
alıyordu. Böylece şir-
ketler meclisin tam
denetimindeydi. Bir

de şirketler komisy-
onu kurduk ayrıca

mecliste. Kanunda ol-
madığı halde CHP'liler teklif

etmişti. Ben kabul etmiştim. Yani
üç kontrolden geçiyordu şirketler ve
hepsi kar ediyordu. Şimdi kar eden
şirket sanmıyorum olsun. Hepsi as-
tronomik zararlarda. Onun da kilit
noktası belediye şirketleridir”
ifadelerini kullandı. 

BEYİN FIRTINASI ESMELİ
Başkanların kentin gele-

ceğine yön verecek kanaat ön-
derleriyle beyin fırtınaları
estirmesi gerektiğini vurgu-
layan Özfatura, “Belediye
başkanları zor bir mali
tabloyla görevlerine geldiler.
Yüz günde büyük yatırım yapa-
bilmeleri pek mümkün
değil. Ama yapmaları
gereken bir şeyin
yapıldığını da ben
göremedim.
Göreve gelen
belediye başkan-
ları acilen birer
tarama konfer-
ansı yapmalıdır.
Beyin fırtınası
oluştur-
malıdırlar. O

belediyenin tüm paydaşlarıyla. Bilim
insanları, akademisyenler, rektörler,
mesleki odalar, sivil toplum kuru-
luşları, muhtarlar şehrin geleceğine
dair görüşlerini ortaya koymalıdır.
Şehrin geleceği ne olmalı? Neler
yapılmalı? Lafın kısası kentin bir
stratejik planının hazırlanması
gerekir. Kentin tüm paydaşlarıyla is-
tişare edilerek bir yol haritası oluştu-
rana rastlamadım” şeklinde konuştu. 

Göreve gelen başkanların ağır
yüklerin altına girdiğini belirten
Yerel Yönetimler Uzmanı Mehmet
Zeki Fidandal, “Pandemi döneminde
artan bir ivmeyle belediye mali tablo-
ları olumsuz yönde ilerlemişti.
Gerçekten ülke ekonomisi açısından
çok zor günler yaşıyoruz. Bir liralık
mal ertesi gün iki liraya gelecek ay
beş liraya çıkıyor. Göreve gelen pek
çok belediye başkanı ekonominin
kötü gidişatından dolayı mali
yapıları maalesef bozuk
bir yapıyı teslim aldılar.
Başkanlar bırakın haf-
taları aylardır mali

yapılarını düzel-
tebilmek için
çalışıyorlar. Bi-
nanın sağlam
temelini oluştur-
madan tuğla örüle-
meyeceği gibi belediyenin
sağlam bir mali yapısını
oluşturmadan da icraat ya-

pabilmeleri pek
mümkün

görün-
müyor.
Hatta per-
sonel
maaşlarını
bile

ödemeleri mümkün olamayabilir. O
nedenle belediye başkanlarının 100
gününü geçmiş dönemlerdeki gibi
değerlendirebilmek onlara haksızlık
olur” dedi. 

İŞLERİ ZORLAŞTIRILDI
Tasarruf paketindeki maddelerle

yerel yönetimlerin işlerinin daha da
zorlaştığını belirten yerel yönetimler
uzmanı Fidandal, “Ekonomideki
zorlu dönemi geçmek için yerel yöne-
timler merkezi yönetimden destek
talep ediyordu. Tasarruf paketiyle
taleplerin karşılanması yerine yeni
yükler gelmiş oldu. Sokak aydınlat-
malarından belediyelerden alınan
yüzde yirmilik pay yüzde otuza
çıkarıldı. Yani belediyeye yüzde
onluk daha bir yük bindi. İller
Bankası'ndan aldıkları payların

borçlara kesilen bölümü yüzde
kırk iken yüzde elliye

çıkarıldı. Yani
belediyelerin İller
Bankası'ndan gelen
payı azaldı. Enerjiye
yüzde 38 zam gelince
belediyelerin kuru-

luşları su ve kanaliza-
syon idarelerinin

yükleri yüzde otuz sekizle
paralel, yüzde altmışlara,

yetmişlere varan giderlerinde yük-
selme oldu. Zaten geçmişten bir sürü
sigorta, vergi, enerji, akaryakıt,
kıdem tazminatı, personel borçları,
müteahhitlere yüklenicilere, esnafa
borçları var. Alacaklı olan
akaryakıtçı mazot vermiyor, enerji
şirketleri geliyor, ‘paramızı ödemezs-
eniz enerji enerjinizi keseceğiz’
diyor. Giderlerinde yüzde 127’ye
varan artış oldu belediyelerimizin ve
kuruluşlarının. 

Ama gelirlerinde de yüzde 53’ü
geçmeyen artışlar oldu. Şimdi
aradaki makas açıldıkça belediye
başkanlarımız da haklı olarak isyan
etmekteler. Başkanların elinde de
sihirli değnek yok! Belediye
başkanlarını asıl 2025’den itibaren
göreceğiz” ifadelerini kullandı. 

Bayraklı’da U-12 
Cup Futbol heyecanı

Bayraklı Belediyesi’nin geleneksel
hale getirdiği U-12 Cup Futbol
Turnuvası kıyasıya mücadelelere ev
sahipliği yapıyor. 700 sporcunun
katıldığı turnuvada 40 takım
şampiyonluk için yarışıyor. Doğançay
Futbol Sahası'nda gerçekleştirilen ve
İzmir'in en büyük spor
organizasyonlarından biri olan U-12
Cup, üç hafta boyunca genç
futbolcuların şampiyonluk için ter
döktüğü heyecan dolu maçlara sahne
olacak. Bayraklı Belediye Başkanı
İrfan Önal, "Turnuvaya katılan tüm
takımlara ve genç yeteneklere
başarılar diliyor, tüm futbolseverleri
bu coşkuya ortak olmaya davet
ediyorum" dedi. (Haber Merkezi)

Engelsiz çocuklar 
Pamucak’ta buluştu

Efes Selçuk Belediyesi Engelsiz
Yaşam Merkezi ile İzmir Kemalpaşa
Belediyesi Engelsiz Yaşam Merkezi'nin
ortaklaşa düzenlediği etkinlik,
öğrencilerin yanı sıra annelerinim de
mutlu etti. İki belediyenin Engelsiz
Yaşam Merkezleri tarafından
gerçekleştirilen bu anlamlı buluşmada
hem çocuklar hem de aileleri keyifli bir
gün geçirdi. Etkinlikte Efes Selçuk
Belediye Başkan Yardımcısı Bilgi
Keskin de engelsiz çocuklar ve aileleri
ile yakından ilgilendi. Engelsiz Yaşam
Merkezleri arasında kurulan bu bağ ile
hem çocuklar hem de anneleri
sosyalleşmenin tadını çıkardılar.
(Haber Merkezi)

Çiğli’de kadınlara 
kanser taraması 

Toplum sağlığını korumak ve
geliştirmek için çalışmalarını sürdüren
Çiğli Belediyesi, kadınlarda yaygın olarak
görülen meme kanserine karşı önleyici
testler yaptırmak isteyen 40-69 yaş arası
kadınları her hafta Salı günü Çiğli
Belediyesi önünden servislerle alarak
mamografi kontrolüne götürüyor.
Kanser hastalığına karşı yapılması
gereken önleyici testlerin ihmal
edilmemesi gerektiğini vurgulayan Çiğli
Belediye Başkanı Onur Emrah Yıldız, “En
büyük zenginliğimizin sağlığımız
olduğunu unutmamalıyız. Özellikle belirli
bir yaştan sonra sağlık testlerimizi
aksatmadan yaptırmalıyız” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi) 
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31 Mart Yerel Seçimleri’nin üzerinden 100 
gün geçti. Başkanlar bu süreçte ne yaptı, neleri 
yapamadı? İşte; tecrübeli Başkan Özfatura ve  
yerel yönetim uzmanı Fidandal’ın tespitleri... 

“Ortak bir yol haritası
oluşturana rastlamadım”

Mehmet 
Zeki 

Fidandal 

Burhan
Özfatura
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Seferihisar’ın önemli
sahillerinden Akarca
Koyu sakinlerinin
“yollarının
asfaltlanması”
talebinin Ege Telgraf
tarafından gündeme
getirilmesinin ardından
harekete geçen
Seferihisar Belediyesi,
İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin de desteği ile
asfaltlama çalışmalarına başladı. 

16 Temmuz Salı günü itibariyle
başlanan Akarca Caddesi üzerindeki yol
yenileme işlemleri, planlanan program
dahilinde devam ederek kısa sürede
bitirilecek. Çalışmalar kapsamında,
eskiyen ve çukurlaşan yol tamir edilip
yeni asfalt ile kaplanacak. Bu yenileme
çalışmalarıyla birlikte Akarca
Caddesi'nin çehresi değişecek.

Asfalt yenileme çalışmaları hakkında
konuşan Seferihisar Belediye Başkanı
İsmail Yetişkin “Akarca Caddesi’nin

yenilenmesi bölge
sakinleri tarafından
çok talep ediliyordu.
Özellikle yaz
sezonunda
Seferihisar’da
turizmin can
damarlarından biri

olan Akarca’nın
modern ve kullanışlı bir

görünüme sahip olması
bizim için çok önemli. Bu

sebeple seçim sürecinde Cemil
Başkanımızla Akarca’yı ziyaret etmiş

ve seçimden sonra hiç zaman
kaybetmeden çalışmalara
başlayacağımızın sözünü vermiştik.
Sözümüzü tuttuk ve İzmir Büyükşehir
Belediyesi ve Seferihisar Belediyesi’nden
ekiplerimiz yoğun bir mesai ile sahada
emek veriyor. Çok yakında çalışmaları
tamamlayacağız. Şimdiden tüm Akarca
halkına ve Akarca’yı ziyaret eden
misafirlerimize hayırlı olsun” dedi.
(Haber Merkezi)

Tarımsal desteklerle
çiftçinin yanında yer alan
Bornova Belediyesi,
sağlık sorunları nedeniyle
ürettiği erikleri
toplayamayan 85
yaşındaki Salih
Ertuğrul’un yardımına
koştu. Çiçekli
Mahallesi’nden Salih
Ertuğrul, Bornova
Belediyesi’ne ulaşarak
bahçesindeki erikleri
toplayamadığını, eriklerin
yerlere döküldüğünü ve
ilgilenecek kimsesinin
olmadığını söyleyerek
toplanması için yardım istedi. Bornova
Belediyesi ekipleriyle bahçeden toplanan
yaklaşık 1 ton eriğin bir kısmıyla reçel
yapılarak Kent Market raflarında ihtiyaç
sahipleriyle buluşacak; kalanı ise Bornova
Tarımsal Kalkınma Kooperatifi
aracılığıyla taze meyve olarak satılarak

elde edilecek para üreticiye ödenecek.
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
çiftçilerin yaşadıkları eski köy
yerleşimlerinde üretime devam
edebilmeleri için ellerinden gelen
destekleri verdiklerini ifade ederek, “Zor
durumda olan her çiftçimizin yardımına da
koşacağız” dedi. (Haber Merkezi)

İzmir Muharip Gaziler
Derneği Başkanı Orhan
Aydın ve beraberindeki
gazilerin Balçova Belediye
Başkanı Onur Yiğit’i ziyareti
duygu dolu anların
yaşanmasına neden oldu.
Dernek Başkanı Aydın’ın
armağan ettiği şanlı
bayrağımızı öperek teslim
alan Yiğit, “Varlığınızla
onur duyuyoruz” dedi.
Kıbrıs Gazisi olan Aydın,
Başkan Yiğit’e başarı
dileklerini iletmek için geldiklerini
belirterek, “Bu dönem genç belediye
başkanları görev aldı. Bu başkanlardan

birisi de, benim de ikamet ettiğim
Balçova’nın başkanı oldu. Kendisinin
yanındayız ve başarılar diliyoruz. Duruşuyla

ve çalışkanlığıyla bizlere güzel
hizmetler yapacağına inanıyoruz”
şeklinde konuştu. Gazilerin
toplumun değeri olduğunu, hak
ettikleri saygıyı her alanda
görmeleri gerektiğini kaydeden
Başkan Onur Yiğit ise şöyle
konuştu: “Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün yolundan giden
insanlar olarak ülkemiz için canını
ortaya koyan siz gazilerimizi
konuk etmenin onurunu
yaşıyorum. Güzel sözleriniz beni
çok mutlu etti ve duygulandırdı.

Size ve Balçovalı hemşerilerime layık olmak
için elimden geleni yapacağımdan şüpheniz
olmasın. İyi ki varsınız.” (Haber Merkezi)

“SİZLERE LAYIK BİR BAŞKAN OLACAĞIM” 

Geleceği tasarlayacak 
gençler sahaya çıktı

Karşıyaka Belediyesi’nin; kentsel tasarım
bölümlerinde lisans eğitimi alan öğrenciler için
düzenlediği Yaz Okulu, 3’üncü kez kapılarını
açtı. İklim değişikliğine karşı kamusal alanları
daha dirençli hale getirmeye odaklanan etkinlik
kapsamında seminerler, atölyeler ve saha
çalışmaları yapılacak. Öğrencilere önemli bir
fırsat sunduklarını belirten Başkan Yıldız Ünsal
“Bu çalışmanın hem gençlerimiz hem de
kentimiz için çok yararlı olacağına inanıyoruz”
dedi. (Haber Merkezi)

Seyir Tepesi Azeri 
öğrencileri ağırladı
Denizli Pamukkale Belediyesi Seyir Tepesi
Şehir Ormanı dünyanın her yerinden gelen
misafirleri ağırlamaya devam ediyor.
Çameli Belediyesi’nin kardeş kenti olan
Bilesuvar’dan bir dizi ziyaret için ilimize
gelen öğrenci ve öğretmenlerden oluşan
heyet, Seyir Tepesi’ni de gezdi.
Azerbaycan’ın Bilesuvar kentinde bulunan
Mübariz İbrahimov Eğitim Kompleksi’nde
öğrenim gören öğrenciler Denizli’yi farklı
bir açıdan görme imkânı buldu. Seyir
Tepesi'nin büyüleyici manzarası eşliğinde
uzun süre vakit geçiren grup, çeşitli sosyal
aktivitelerle ve oyun alanlarında eğlenceli
anlar yaşadı. (Haber Merkezi)
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Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek, kentin her kesiminden
yurttaşların kaliteli ve uygun fiyatlı
yemeklere erişimini kolaylaştıracak olan
‘Kent Lokantası’ için başlatılan
çalışmaları yerinde inceledi. İnceleme
sırasında Genel Sekreter Yardımcısı Ulaş
Aydın ve yetkili personellerden bilgi
alarak, çalışmaların son durumunu
öğrendi. Başkan Zeyrek, yapılan işler,
görev yapacak personel, dolapların
yerleri, endüstriyel mutfak gereçleri,
lavabolar gibi mutfağın fiziki
donanımlarıyla ilgili bilgi aldı. 
Başkan Zeyrek, Kent Lokantası 
projesinin Manisa’da yaygınlaştırılacağını
söyledi. (İHA)

Çocuklar bilime 
yolculuk yaptı
Denizli Büyükşehir Belediyesi, kent
merkezi dışındaki 17 ilçedeki 7-14 yaş
arası öğrencileri kapsayan “Denizli Bilim
Merkezi İle Bilime Yolculuk” projesi
düzenledi. Büyükşehir Belediyesi Nihat
Zeybekci Kongre ve Kültür Merkezi'nin
ikinci katında bulunan Denizli Bilim
Merkezi'nde gerçekleştirilen proje 8-16
Temmuz tarihleri arasında yapıldı.
Öğrencilerin yenilikçi düşünme
becerilerini geliştirmeleri ve tatilde
eğlenceli zaman geçirmeleri için
düzenlenen program kapsamında 17
ilçeden bin öğrenci ağırlandı. Gün boyu
eğitici etkinliklere katılarak eğlenceli
zaman geçiren çocuklar Temel Bilimler,
Matematik, Uzay ve Havacılık, 
Tasarım ve Robotik Kodlama atölyelerini
deneyimledi. (İHA)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi
Karşıyaka’nın Demirköprü ve
Şemikler mahallelerinde trafik
akışını rahatlatıyor. Yol gövdesinde
kalan ve yüzde yüz uzlaşı ile
kamulaştırılan binaların yıkımı
başladı. Çalışmaları yerinde
inceleyen İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,
“Bu bölgenin önemli sorunlarından
biriydi. Gecikmeden müdahale ettik.
Yıkım tamamlandığında yol
genişleyecek, Karşıyaka trafiği
nefes alacak. Kent genelinde ulaşım
yatırımlarımız sürüyor” dedi. İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin trafiğe
nefes aldıracak ulaşım yatırımları
sürüyor. Kentin pek çok noktasında
yeni imar yolları açan İzmir
Büyükşehir Belediyesi, Karşıyaka
Şemikler ve Demirköprü
mahallelerinde ise imar planlarında
yol gövdesinde kalan, araç ve yaya
trafiğini sıkıntıya sokan binaların
yıkımına başladı. Yüzde yüz
uzlaşıyla kamulaştırılan 9
taşınmazın 8’i Karşıyaka
Demirköprü 1671 Sokak’ta, 1’i ise
Şemikler İZBAN Durağı karşısında
yer alıyor. İzmir Büyükşehir

Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay
da bölgeye giderek yıkım
çalışmalarını izledi, bürokratlardan
bilgi aldı, bölgedeki yurttaşlarla
sohbet etti. Saha denetiminde
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Tugay’a İzmir Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreter
Yardımcıları Zeki Yıldırım ile
Çağatay Güç, Emlak Yönetimi
Dairesi Başkanı İsmail Mutaf, Fen
İşleri Dairesi Başkanı Özgür Ozan
Yılmaz, Kamulaştırma Şube Müdürü
Turan Dilek eşlik etti. Binaların
yıkımı tamamlandığında bu
bölgedeki trafiğin daha rahat
akacağını belirten Başkan Tugay,
Karşıyaka için önemli iki yol hattı.
Arkadaşlarımız 9 binanın
kamulaştırmasını yaptı. Uzlaşmaya
varılarak mülk sahiplerine
ödemeleri yapıldı. Bu bölgeyi ve
yaşanan sıkıntıyı yakından
biliyorum. O yüzden gecikmeden
müdahale ettiğimiz alanlardan
birisi. Kentin dört bir yanına yeni
imar yolları kazandırıyoruz.
Karabağlar’da şu an bağlantı yolları
açmak için ekiplerimiz çalışıyor”
dedi. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
Aliağa'da sanayiciler ile
nakliyecilerin yaşadığı ulaşım ve
altyapı sorunlarını ele almak,
sorunlara kalıcı çözümler üretmek
için düzenlenen toplantıya katıldı.
Aliağa'nın limanlar bölgesinin
İzmir için kritik bir öneme sahip
olduğunu vurgulayan Tugay,
“Buradaki gelişimi destekliyoruz.
Bölgenin ulaşım, altyapı gibi
sorunlarının giderilmesi için
kararlı adımlar atmak istiyoruz.
Bölge için bütüncül ulaşım planı

yapacağız” dedi. Tugay, şunları
söyledi: “Tüm paydaşların
beklentisini, isteğini dinleyerek 20-
30 yıl sorunsuz ilerleyecek bir
ulaşım planlamasını en kısa sürede
yapalım. Bunu yaparken de bazı
alanlara erken müdahale edilmesi
gerekiyor. Bu plana uygun olarak
da ana yol ve tali yolu kavşaklarla
birlikte yapacağız” diye konuştu.
Aliağa Belediye Başkanı Serkan
Acar da, Aliağa'nın limanlar
bölgesinin Türkiye için önemli bir
yer olduğunu belirtti. 
(Haber Merkezi)

Muğla Büyükşehir 
100 günde ilk 5’te

EFES SELÇUK’TA YAZ
kurslarına yoğun ilgi
Okulların kapanmasıyla birlikte Efes
Selçuk Belediyesi tarafından ücretsiz
olarak başlatılan yaz okulu kursları
öğrencilerden büyük ilgi görüyor. Bu
yılki yaz okulu kurslarına yaklaşık
1000 çocuk ve genç katılıyor. Kültür
sanattan spora birçok farklı
kategoride açılan yaz okulu kursları
sayesinde Efes Selçuklu çocuklar yaz
tatillerini keyifli ve dolu dolu geçiriyor.
Efes Selçuk Belediyesi, yılın her
döneminde kentte yaşayan çocukların
ve gençlerin kültür, sanat ve sporla iç
içe olması için çalışmalarını
sürdürüyor. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, ilçe belediyeleri ile Büyükşehir
arasındaki uyumu güçlendirmek amacıyla
başlattığı koordinasyon toplantılarına Urla'da
devam etti. Urla Belediye Başkanı Selçuk
Balkan’ın ev sahipliği yaptığı toplantıda
büyükşehir bürokratları, ilçe belediyesi
yöneticileri ve meclis üyeleri yer aldı. İzmirlilere
en iyi hizmeti vermek için iş birliğinin önemine
değinen Başkan Tugay, “İzmir Büyükşehir
Belediyesi olarak sorumlu olduğumuz alanları
sahipleneceğiz. İlçe belediyelerinin sıkıntıya
düştüğü yerlerde bizim personelimiz, araç
gerecimiz sizin yanınızda olacak” dedi. Doğası,
denizi, kültürel değerleri ile öne çıkan Urla'da
gastronomiyi ve kültürel faaliyetleri
desteklemek gerektiğinin altını çizen Başkan

Tugay, “Urla’yı gastronomi başkenti ilan
edebiliriz. Bu bilinçle gastronomi faaliyetlerini
olabildiğince sağlıklı şekilde desteklemeliyiz.

Yeni restoranlar açılabilir. Büyük ilgi gören
enginar festivali için sizi ayrıca tebrik ediyorum.
Urla’ya amfitiyatro yaparsak çok güzel olur.

Çeşme'deki açık hava tiyatrosunu düşünün.
Burada daha da büyük konserler düzenleyelim.
İlçenin ihtiyacı olan kültür merkezi ve terminali
programa alalım. Terminali biz yapalım. 6 ay
içinde yine geleceğiz. Bu sürede bize her türlü
konuyu iletebilirsiniz” ifadelerini kullandı.
Desteklerinden dolayı Başkan Tugay’a
teşekkürlerini sunan Urla Belediye Başkanı
Selçuk Balkan da, “Büyükşehir Belediyesi’nin
daire başkanlarıyla, bürokratlarıyla, bizler
Urla’nın sorunlu olan bölgelerinin hepsini
gezdik. Planlama bölümü kurduk ve çalışmalara
başladık. Urla gastronomide Türkiye’nin yıldızı
olabilir. Birlikte yapacağız çalışmalarda Urla
Belediyesi’nin logosunun yanında Büyükşehir
Belediyemizin logosunun olmasından gurur
duyacağım” dedi. (Haber Merkezi)

“URLA GASTRONOMİ VE SANAT TURİZMİYLE GELİŞSİN”

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay’ın, görevdeki ilk 180
gününü kapsayan Hızlı Eylem Planı
kapsamındaki en önemli hedeflerden
biri daha gerçekleşti. Toplu ulaşımda
ilk binişten sonra 90 dakika süresince
ücretsiz aktarma yapılmasına olanak
tanıyacak sistem için geri sayım
başladı. Büyükşehir İnovasyon ve
Teknoloji Anonim Şirketi, yeni
sistemle ilgili hazırlıklarını
tamamladı. 90 dakika içinde sadece
ilk biniş ücretiyle defalarca aktarma
yapılmasına olanak sağlayacak
sistem, 21 Temmuz Pazar’ı 22
Temmuz Pazartesi’ye bağlayan gece
başlayacak. Başkan Tugay, “Seçim
döneminde verdiğimiz bir sözü daha
tutmanın gururunu yaşıyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)
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Muğla Büyükşehir Belediyesi Kamu
Teknoloji Platformu’nun sosyal
belediyecilikte ilk 100 günde en iyi
çıkış yapan belediyeler performans
raporu listesinde ilk 5’de yer aldı.
2013 yılında kamu kurumlarının
hizmetlerini ileriye taşımak,
yenilikleri takip ederek, teknoloji
entegrasyonları başta olmak üzere
etkinlikler ve eğitimler
gerçekleştirmek üzere kurulan Kamu
Teknoloji Platformu belediyelerin ilk
100 günlük sosyal belediyecilik
performansını değerlendirdiği
raporunda kadın, çocuk, genç, engelli,
emekli, yaşlı, sokak hayvanları ve
diğer sosyal çalışmaları kategorize
ederek raporladı. (Haber Merkezi)
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Ayet-i kerimede Yüce Rabbimiz şöyle
buyuruyor: “Ey Âdemoğulları! Size mahrem
yerlerinizi örtecek giysi, süsleneceğiniz elbise
yarattık. Takvâ elbisesi de hayırlıdır. Bunlar,
Allah’ın ayetlerindendir. Umulur ki düşünüp öğüt
alırlar.” (1)

Hadis-i şerifte ise Peygamber Efendimiz (s.a.s)
şöyle buyuruyor: “İnsanlık, ilk günden beri bütün
peygamberlerin üzerinde ittifak ettikleri bir söz
öğrenmiştir: Şayet utanmıyorsan dilediğini yap!”
(2)

Yüce dinimiz İslam, yeme içmeden söz ve
davranışa, giyim kuşamdan alışveriş ve eğlenceye
kadar hayatın her alanında belli ölçüler
koymuştur. Cenâb-ı Hak Kur’an-ı Kerim’de
bunları haber vermiş, Sevgili Peygamberimiz (s.a.s)
ise yaşayarak bizlere öğretmiştir. Bu ölçülere riayet
etmeye takva sahibi olmak diyoruz.

Takva, Allah’tan hakkıyla sakınmaktır. İyiliğe
yönelmek kötülükten uzak durmaktır. Her türlü
günah ve haramdan korunmaktır. Rabbimizin her
an bizi görüp gözettiği, yaptığımız her şeyden
haberdar olduğu bilinciyle yaşamaktır. Ölümü,
yeniden dirilişi, hesabı, cennet ve cehennemi
unutmadan bir ömür geçirmektir.

Takva, kalbimize yerleşince gönlümüz
iyiliklerin merkezi haline gelir. Riya, kibir, gurur ve
gösteriş gibi kötü duygulardan bizi arındırır.
Takva, dilimize yansıyınca sözlerimiz doğru ve
güzel olur. Gıybet, yalan, dedikodu ve iftira gibi
afetlerden bizi uzak tutar. Takva, zihnimize yön
verince davranışlarımız nezaket ve zarafete,
merhamet ve adalete, ülfet ve muhabbete
dönüşür. Zulüm, haksızlık ve şiddet gibi dünyamızı
karartan kötülükler hayatımızda yer bulamaz.

Takva, giyim kuşamda kendini gösterince
bedenimizin saygınlığını koruruz. Zira kadın erkek
her insanın beden mahremiyeti vardır. Yüce
dinimiz İslam, bu mahremiyetin zarar görmemesi
için; bedenimizin örtülmesi gereken yerlerini
örtmemizi, başkalarına teşhir etmememizi
emretmiştir. Kadınlar için yabancı erkeklerin
yanında ve evlerinin dışına çıkarken örtülmesi
gereken yerler; yüz, eller ve ayaklar hariç bedenin
tamamıdır. Erkeklerde ise göbek ile diz kapağı
arasıdır. Uzuvları belli eden dar ya da açık elbise
giymek, Rabbimizin emaneti olan bedenin
saygınlığını ihlal etmektir. Şu husus
unutulmamalıdır ki, tesettür her şeyden
önce Allah’ın bir emridir, kişisel bir tercih
değildir. Tesettür müminin süsüdür, fıtri
bir gerekliliktir. Allah Resûlü (s.a.s) bir
hadislerinde şöyle buyurmaktadır:
“Allah halîmdir, hayâ sahibidir, kusurları
örtendir. Hayâyı ve örtünmeyi sever.”  (3)

Takva; nişan, nikâh ve düğün
merasimlerimize yansıdığında
yuvalarımız huzur, mutluluk
ve muhabbet üzere
inşa edilir. İslam,
meşru çerçevede
düğünlerde

eğlenmeye müsaade etmiştir. Ancak, yüksek sesle
çevreye rahatsızlık verilen, alkolün tüketildiği,
mahremiyet sınırlarının ihlal edildiği, yolların
kapatıldığı, sevinçleri hüzne çeviren silahla
kutlama yapıldığı bir düğün eğlencesi dinimizde
yoktur ve İslam ahlakına uygun değildir. Ayrıca
evlilik için yapılan gereğinden fazla harcamalar,
hem evlenen çiftlerin hem de ailelerin maddi ve
manevi birçok sıkıntıya düşmelerine sebep
olmaktadır. Bu da gençlerimizin ya hiç
evlenmemelerine ya da evliliklerini
geciktirmelerine yol açmaktadır. Peygamber

Efendimiz (s.a.s)’in bu husustaki uyarısı
gayet açıktır: َّنِإ مَظَعَْأ ِحاَكِّنلا

ًةَكرََب ُهرَُسْيَأ ًةَنْؤمُ “En
bereketli nikâh,

külfeti en az
olandır.”

(4)

Takva şuurunu hayatımızın her anına ve alanına
hâkim kılmanın gayretinde olalım. Saygınlığımızı
zedeleyen, insan onuruyla bağdaşmayan her türlü
yanlış söz, tutum ve davranıştan uzak duralım.
Unutmayalım ki, dünyamızı mamur, ahiretimizi
cennet kılacak olan; imanımız, salih amellerimiz,
güzel ahlakımız ve sorumluluk bilincimizdir. 

Peygamber Efendimiz (s.a.s)’in yaptığı şu
duayla bitiriyorum: “Allah’ım! Senden hidayet,
takva, iffet ve gönül zenginliği istiyorum.” (5)

1-A’râf, 7/26.
2- Buhârî, Edeb, 78.
3-  Nesâî, Gusül, 7.
4-  İbn Hanbel, VI, 83.
5- Müslim, Zikir, 72.
Diyanet İşleri Başkanlığı Din Hizmetleri    

Genel Müdürlüğü
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Günün ayeti
Muhakkak ki Allah,
gerçekten iman edenleri de
bilir, inanmış gibi
görünenleri de bilir.
(Ankebût, 29/11)

Günün hadisi
Hiç kimseye, sabırdan daha
hayırlı ve büyük bir lütufta
bulunulmamıştır.
(Müslim, "Zekât", 124)

Günün duası
Allah'ım! Ey gizli aşikâr her şeyi
bilen, gökleri ve yeri yoktan var
eden, her şeyin rabbi ve
hükümdarı! Senden başka
hiçbir ilah olmadığına ...
(Ahmed b. Hanbel, Müsned, I, 10)

‘Hiç bilenle bilmeyen bir olur mu?’
İslâm’ın ilme ve ilim sahiplerine verdiği

değer ilgili âyet ve hadisler zikredilerek
vurgulanır. İlimde öncelikli maksadın Allah’ın
tevhidini bilmek olduğu, tevhidin açılımını
insanlara öğretmek ve hayata geçirilmesini
temin için Yüce Allah’ın peygamberler
gönderdiği hatırlatılır. İslâm’da ilmin, eğitim
ve öğretimle yakından ilgili olduğu; bundan
maksadın da bireysel ve toplumsal olarak
ahlakî değerlerin kazanımı ve uygulanması
olduğu belirtilir. Bu amaçla Hz.
Peygamberden beri İslâm’ın ilk

dönemlerinde
camilerin ibadet
merkezi olmakla
birlikte aynı zamanda
eğitim ve öğretim
merkezleri olduğu da
örneklendirilir.
İslâm’ın ilk
dönemlerinden beri
hayatın idamesi için pozitif bilimlere ve bu
konudaki araştırmalara büyük önem
verildiği, İslâm âleminde tıp, matematik,
kimya ve sosyal bilimlerde önemli

merhaleler kat edildiği, bu konularda İbn
Sîna, İbn Heysem, Birûnî ve İbn Haldûn gibi
âlimlerin yetiştiği örneklendirilir. Dolayısıyla
vahiyle akıl arasında bir çelişkiolmadığı,
vahyi kaynak alan dini ilimlerle aklı ve
tecrübeyi esas alan fenni ilimlerin
sahalarının farklı olduğu üzerinde durulur.
İslam’ın temel kaynakları olan Kur’ân ve
hadislerin akla büyük önem verdiği, bu iki
kaynağın insana tefekkürü ve ilmi
araştırmaları emrettiği hatırlatılır. Sonuç

olarak İslâm’ın terakkiye mani
olduğu iddiasının İslam’a yapılan
bir bühtan ve iftira olduğu ifade
edilir.

AKIL SAHİPLERİNE ÖĞÜT
Zümer Suresi’ndeki “De ki:

‘Hiç bilenlerle bilmeyenler bir
olur mu?’ Ancak akıl sahipleri
öğüt alırlar.” âyetten hareketle
İslâm dininin ilmi, üstünlük
sebebi olarak kabul ettiği
belirtilir. Ancak Kur’ân, hayatı
sadece maddî ve tek boyutlu bir

olgu olarak görmediğinden bilgi edinme
yoluyla elde edilen kazanımın da sadece
maddi bir menfaat ve üstünlükten ibaret
olmadığı da hatırlatır. İlimden asıl maksadın

Allah’ı bilmek suretiyle ahlak ve adalete
dayalı birey ve toplum oluşturmak olduğu
belirtilir. Bu bağlamda ilim mücerret
bilmekten ibaret kalmayıp uygulamaya
dönüşürse, maddi olduğu kadar manevi
üstünlük sebebi de olur. Bu takdirde, o
kimse, Allah katında üstün bir rütbeye sahip

olmuş demektir. İslâm’da ilim ve ilmi
araştırmalar her zaman teşvik edilmiş hatta
bu konuda Müslümanların diğer milletlerle
yarışması ve onlardan ileri durumda olmasını
bir mesuliyet olarak Müslümanlara
yüklenmiştir. Sonuç olarak ilim ve ilmî
araştırmalar, insanın ve toplumun lehine ise;
insanı şerre değil hayra sevk ediyorsa faydalı,
aksi takdirde şerre ve kötülüğe götürüyorsa
zararlı olduğu ifade edilir.

İSLAM VE İLİMİSLAM VE İLİMİSLAM VE İLİMİSLAM VE İLİMİSLAM VE İLİMİSLAM VE İLİMİSLAM VE İLİMİSLAM VE İLİM
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Avrupa Birliği İş İstatistikleri mevzuatında
son dönemde gerçekleştirilen değişiklikler
doğrultusunda, Türkiye İstatistik Kurumu
tarafından bu yıl mart ayından itibaren
motorlu kara taşıtlarının ve
motosikletlerin toptan ve perakende
ticareti ile onarımı verileriyle, toptan ve
perakende ticaret sektörlerine yönelik
verileri içeren bültenlerin
yayımlanmasına başlanmıştır. 

Bu bülten Türkiye’deki perakende satış
hacim endekslerini detaylı bir şekilde
ortaya koymaktadır. Verilere göre 2021
yılı 100 baz alınarak, ticaret satış hacmi
2024 yılı Mayıs ayında bir önceki yılın
aynı ayına göre yüzde 3,8 azalırken,
motorlu kara taşıtlarının ve
motosikletlerin toptan ve perakende ticareti ile
onarımı için satış hacmi yüzde 18,0, toptan
ticaret satış hacmi yüzde 4,6 azalmış, perakende
ticaret satış hacmi ise yüzde 5,8 artış
göstermiştir. Bu bilgilerle perakende satış hacim
endeksleri analiz edildiğinde gıda, içecek ve
tütün ürünleri kategorisinde son yıllarda gözle
görülür bir artış yaşanmakta, gıda dışı ürünler ve
otomotiv yakıtında ise dalgalı bir seyir
izlenmektedir. Bu eğilimler, tüketicilerin temel

ihtiyaçlara yöneldiğini ve lüks tüketimden
kaçındığını göstermektedir. 

Enflasyon, Türk halkının alım gücünü ve
harcama eğilimini ciddi şekilde etkilemiş ve
değiştirmiştir. Özellikle gıda fiyatlarındaki artış,
hanehalkı bütçelerini oldukça zorlamaktadır.
TÜİK verileri, son bir yıl içinde gıda ve alkolsüz
içecekler kategorisindeki fiyatların Haziran ayı
için aylık bazda yüzde 1,78 yıllık bazda ise yüzde
68,08 oranında arttığını göstermektedir. Bu
artış, hanehalklarının daha az gıda satın
almasına veya daha ucuz alternatiflere
yönelmesine neden olmaktadır. Enflasyonun
olumsuz etkileri, sadece gıda ile sınırlı kalmayıp,
eğitim, konut, giyim ve ulaşım gibi diğer temel
ihtiyaçlara da yansımış, bu da genel yaşam
maliyetlerini artırmıştır.

Bu bağlamda, tüketicilerin bütçe planlaması

yaparak harcamalarını kontrol altına almaları
oldukça kritik bir önem düzeyine ulaşmıştır.
Gelir ve giderlerin detaylı bir şekilde
kaydedilmesi, gereksiz harcamalardan
kaçınılması ve tasarruf alışkanlıklarının
geliştirilmesi, enflasyonun olumsuz etkilerini
hafifletmek için etkili yöntemler arasında yer
almaktadır. Örneğin, enerji tasarrufu sağlamak
amacıyla enerji verimliliği yüksek cihazların
kullanılması, toplu taşıma araçlarının tercih

edilmesi gereksiz elektrik ve su tüketiminin
azaltılması gibi basit ama etkili önlemlerle
önemli miktarda tasarruf sağlanabilir. Ayrıca
fiyatların artması endişesi ile gelecek için
alışveriş yapma alışkanlığı bırakılmadığı sürece
hem enflasyonist ortam devam edecek hem de
kişisel bütçe dengesi hiçbir zaman
sağlanamayacaktır. Buna ek olarak finansal
okuryazarlığın artırılması, halkın bütçe
yapmasına, birikim konusunda doğru kararlar
almasına ve yatırımlar konusunda daha bilinçli
hareket etmesine yardımcı olacaktır. Bu amaçla,
çeşitli eğitim programları ve bilinçlendirme
kampanyaları düzenlenmesi, finansal konularda
daha bilinçli hale gelinmesine katkı
sağlayacaktır.

Sonuç olarak, Türkiye İstatistik Kurumu’nun
raporlama sitemine dahil ettiği yeni veri seti

Türk halkının tüketim
eğilimlerinde belirgin
değişiklikler olduğunu ve
enflasyonun bu eğilimler
üzerinde önemli bir etkisi
olduğunu göstermektedir.
Ekonomik istikrarın
sağlanması ve enflasyonun
kontrol altına alınması,
tüketim ve tasarruf
dengesinin daha sağlıklı
bir şekilde kurulmasını
mümkün kılacaktır. Bu
süreçte, hanehalkının
planlı ve bilinçli bir

tüketim ve tasarruf yaklaşımı benimsemesi,
ekonomik belirsizliklerle başa çıkmalarını ve
finansal güvenliklerini artırmalarını
sağlayacaktır.

Gelecek hafta verilerin açıklanacağı
takvimden önemli olanları aşağıda
paylaşıyorum.

Ekonomik veri takvimi
22 Temmuz 2024, Pazartesi Çin Faiz Oranı
22 Temmuz 2024, Pazartesi Almanya

Perakende Satışlar (Aylık-Yıllık)
22 Temmuz 2024, Pazartesi Türkiye Yıl Sonu

TÜFE/Kur Beklentileri
23 Temmuz 2024, Salı Türkiye Tüketici

Güven Endeksi
23 Temmuz 2024, Salı Türkiye Faiz Oranı
23 Temmuz 2024, Salı ABD Konut Satışları
24 Temmuz 2024, Çarşamba Japonya

İmalat/Hizmet PMI
24 Temmuz 2024, Çarşamba Almanya

İmalat/Hizmet PMI
24 Temmuz 2024, Çarşamba Euro Bölgesi

İmalat/Hizmet PMI
24 Temmuz 2024, Çarşamba İngiltere

İmalat/Hizmet PMI
24 Temmuz 2024, Çarşamba ABD

İmalat/Hizmet PMI
25 Temmuz 2024, Perşembe Türkiye Kapasite

Kullanım Oranı
25 Temmuz 2024, Perşembe ABD Tüketici

Harcamaları
25 Temmuz 2024, Perşembe ABD GSYH (2.

Çeyrek)
26 Temmuz 2024, Cuma Japonya TÜFE

(Aylık-Yıllık)
26 Temmuz 2024, Cuma Çin Kredi Notu
26 Temmuz 2024, Cuma ABD Çekirdek PCE

(Aylık-Yıllık)
Ekonomi ve finans sözlüğü
Getiri Eğrisi: Herhangi bir zaman diliminde

bir yatırım aracının çeşitli vadeleri ile bu
vadelerdeki getirileri arasındaki ilişkinin
grafiksel ifadesidir. Dikey eksende getiri/verim,
yatay eksende ise vadeler yer alır. Pozitif eğimli
getiri eğrisi, getiri eğrileri olarak sınıflandırılırlar
(TCMB).

Tasarruf: Tüketimin gelecekteki bir tarihe
ertelenmesi sonucunda gelirin tüketime
harcanmayan kısmıdır. Gelecekte daha fazla
kazanç elde etme isteği veya ileride ortaya
çıkabilecek beklenmedik durumlara karşı önlem
alma içgüdüsü bireylerin tasarruf eğilimlerini
artıran sebeplerdendir (TCMB).

TOK SAVAŞER

FİNANSALPUSULA
HALE hale.tok@finansalpusula.com

Enflasyonla
değişen
tüketim

alışkanlıkları
ve tasarruf

önerileri

Ege İhracatçı Birlikleri (EİB)
bünyesinde faaliyet gösteren
birliklerin başkanları, ihracatçıların
vergi dairelerinde yaşadıkları
sorunları görüşmek üzere EİB
hizmet binasında buluştu. EİB
üyelerinden gelen sorun ve çözüm
önerilerinin görüşüldüğü toplantıda,
EİB Koordinatör Başkanı Jak
Eskinazi, “Finansmana erişimin son
derece zor olduğu bu dönemde,
ihracatçının üzerindeki baskının
azaltılması çok önemli, KDV iadesi
ve diğer işlemlerinde ihracatçı ne
kadar az sorun yaşarsa o kadar iyi,
bunu sağladıkları için Sayın Ömer
Alanlı nezdinde tüm vergi dairesi
çalışanlarına teşekkür ediyorum”
diye konuştu. İzmir’deki vergi
dairelerine bu yılın ilk altı ayında 45
bin KDV iadesi başvurusu geldiğini

söyleyen İzmir Vergi Dairesi
Başkanı Ömer Alanlı, geçtiğimiz
yıllarda bu dosya sayısına 1 yılda
ulaşılırken son dönemde 6 ayda bu
başvuru sayısına ulaşıldığını; ancak
ihracatçıyı mağdur etmemek adına
dosyaların ortalama 17 günde
sonuçlandırıldığını belirtti. Ortalama

dosya sonuçlandırma süresinin çok
iyi olduğunu ifade eden Alanlı,
“İşlemlerin kısa sürede
tamamlanması için firmaların vergi
daireleri tarafından gönderilen eksik
bildirim yazılarına çabuk ve eksiksiz
yanıt vermeleri çok önemli. KDV
iadesi başvuruları başta olmak üzere

vergi dairelerindeki işlemlerinin hızlı
sonuçlanması için firmalarımızın
bizimle iletişimlerini güçlü tutmaları,
Elektronik Tebligat (E-Tebligat)
sistemindeki iletişim bilgilerini
güncel tutmaları hayati derecede
önemli. E-Tebligat sistemindeki e-
posta ve cep telefonu bilgilerini
düzenli aralıklarla güncellemeli ve
mümkünse birden fazla yetkilinin
bilgilerini tanımlamalıdır. Vergi
dairelerince yapılacak tüm
bilgilendirmeler ilgili mevzuat
hükümleri gereğince bu sistem
üzerinde kayıtlı E-Tebligat adresine
iletileceği için, firmalarımızın
mağduriyet yaşamamaları adına E-
Tebligat adreslerini takip etmeleri
büyük önem taşımaktadır”
uyarısında bulundu. 
(Haber Merkezi)

50 milyar dolar hedefi 
için güç birliği yaptılarBuharlaşmaya

yüzer GES engeli
Son 55 yılın en
sıcak haziran
ayını geride
bırakan
Türkiye’de,
özellikle geniş su
toplama
havzalarına sahip
sığ derinlikteki
baraj ve
göletlerdeki
buharlaşma su

kaynaklarını tehdit ediyor. Yüzer güneş
enerji santralleri, bu noktada durgun
sulardaki kayıpları büyük oranda
engelleyen bir işlev yükleniyor. Enerji
Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği
(ENSİA) Yönetim Kurulu Başkanı Alper
Kalaycı, “Kişi başına 216 litre olan su
tüketimimiz de 150 litre olan Avrupa
ortalamasının oldukça üzerinde
seyrediyor. Veriler, arazi kullanımı
gerektirmeyen, istimlak sorunu
yaratmayan yüzer GES projelerine
vermemiz gereken önemin derecesini
gösteriyor” dedi. (Haber Merkezi)

Türkiye İstatistik Kurumu,
"Yükseköğretim İstihdam Göstergeleri,
2023" haber bültenini yayımladı. Buna
göre, lisans mezunlarının kayıtlı
istihdam oranı 2022'de yüzde 75,1 iken,
2023'te yüzde 75,6 olarak gerçekleşti.
Ön lisans mezunları için kayıtlı istihdam
oranı 2022'de yüzde 67,3 iken 2023'te
yüzde 67,7 olarak hesaplandı. Lisans
seviyesinde en yüksek kayıtlı istihdama
sahip bölümler sırasıyla özel eğitim
öğretmenliği (yüzde 96,2), tıp (yüzde
95,3), dil ve konuşma terapisi (yüzde
93,9), elektrik öğretmenliği (yüzde 93,2)
ve ebelik (yüzde 92,4) oldu. Lisans
mezunlarında ortalama ilk iş bulma
süresi 2022 yılında 15 ay iken 2023'te
14,4 ay oldu. Ön lisans mezunlarının
ortalama ilk iş bulma süresi ise 2022'de
16,8 ay iken 2023 yılında 15,9 ay olarak
hesaplandı. (AA)

Ege İhracatçı Birlikleri (EİB) ve İzmir Tarım
Grubu (İTG), Türk ekonomisi için stratejik önem
taşıyan tarım ve gıda ürünleri ihracatının geleceğini
masaya yatırdı. Ege İhracatçı Birlikleri
Sürdürülebilirlik ve Organik Ürünler Koordinatörü
Ege Kuru Meyve ve Mamulleri İhracatçıları Birliği
Başkanı Mehmet Ali Işık, Ege Hububat, Bakliyat
Yağlı Tohumlar ve Mamulleri İhracatçıları Birliği
Başkanı Muhammet Öztürk ve Ege Su Ürünleri ve
Hayvansal Mamuller İhracatçıları Birliği Başkan
Yardımcısı Melih İşliel ile birlikte yaklaşık 40 İTG
üyesinin katıldığı toplantıda tarım ve gıda ihracatında
yaşanan sorunların yanı sıra özellikle sektörün
geleceği tartışıldı. Ege Kuru Meyve ve Mamulleri
İhracatçıları Birliği Başkanı Mehmet Ali Işık,
kamuoyu desteği olmadan başarının gelemeyeceğini,
İzmir Tarım Grubu’nun kamuoyunun desteğinin
tarım sektörüne yönelmesi için yaptığı çalışmaların
çok kıymetli olduğunu dile getirdi. 

Organik sektöründe kamuoyu desteğini
arkalarına almak için enstitüler, üreticiler,
ihracatçılar 32 yıl önce Ekolojik Tarım
Organizasyonu Derneği’ni kurduklarını hatırlatan
Işık, “Organik sektöründe 100 binden fazla üretici ve
2 milyar dolara geldik. Türkiye'nin ülke imajını
güçlendirmek dünya piyasalarında rekabet
edebilmek, bu çerçevede istenen kalitede ürün temin
etmek için ihracatçı şapkamız yanında üretime de
her zaman destek verdik vermeye devam edeceğiz”
diye konuştu. 

ENDER SEKTÖRLERDEN BİRİ
Türkiye’nin gıda ürünleri ihracatının yaklaşık

yarısını hububat bakliyat ve yağlı tohumlar

sektörünün yaptığı bilgisini veren Ege Hububat
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve Mamulleri İhracatçıları
Birliği Başkanı Muhammet Öztürk, sektör olarak
2013 yılında 2023 yılı için ortaya koydukları 14 milyar
dolar ihracat hedefine 12,5 milyar dolar ihracat
yaparak yaklaştıklarının altını çizdi. İhraç
pazarlarında mücadele ederken ülke imajının en
önemli başlık olduğunun altını çizen Ege Su Ürünleri
ve Hayvansal Mamuller İhracatçıları Birliği Yönetim
Kurulu Başkan Yardımcısı Melih İşliel, İtalya,
Fransa ve İspanya’nın ülke imajını öne çıkararak
ihraç ürünlerini pazarladıklarına vurgu yaptı. İzmir
Tarım Grubu’nun 16 yıldır ‘Tarım Önemlidir’
mottosuyla sivil inisiyatif olarak çalışmalarını
sürdürdüğünü paylaşan İTG Sözcüsü İsmail Uğural,
Türk tarımını daha iyi noktaya getirmek isteyen bir

oluşum olarak hareket ettiklerini kaydetti. İzmir
Tarım Grubu’nun Türkiye’de ilk olma özelliğini
taşıdığının altını çizen Uğural, “Tarım ve gıda
sektörünün tüm taraflarını bir araya getirmeye
çalıştık. Tarım sektörünün entellektüelleri olarak
Türkiye’nin tarım ürünleri ihracatının 50 milyar
dolara ulaşması için zincir halkalarının neler yapması
gerektiğini dillendiriyoruz. Türkiye’de tarım ürünleri
ihracatının lideri olan Ege İhracatçı Birlikleri’yle
Türk tarımının daha iyi konuma gelmesi için her
türlü iş birliğine hazırız. Türk tarımı için ortak lobi
yapmak istiyoruz. Ege İhracatçı Birlikleri
başkanlarının bu konudaki yapıcı yaklaşımının
önümüzdeki süreçte tarım sektöründeki sorunların
çözümüne katkı sağlayacağına inancımız tam”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

KDV iadeleri 17 günde sonuçlandırılıyor

Alper
Kalaycı
Alper

Kalaycı
Alper

Kalaycı
Alper

Kalaycı
Alper

Kalaycı
Alper

Kalaycı
Alper

Kalaycı
Alper

Kalaycı
Alper

Kalaycı
Alper

Kalaycı
Alper

Kalaycı

İşte mezunların
istihdam oranları

Ege İhracatçı Birlikleri ile İzmir Tarım Grubu, toprakların bölünmesini önlemek,
organik sektörünün gelişimi ve sorunlarının çözümü için ortak lobi yapma kararı aldı
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Portekiz’de yaşayan Yaşar
Üniversitesi Mimarlık Bölümü
mezunu İçim Atlı, yeni bir
başarıya imza attı. Atlı,
ekibiyle birlikte katıldığı
İspanya’nın Torrelavega
kentinde düzenlenen
Uluslararası Europan 17
Yarışması’nda, "Torrevegacy"
adlı projeyle Özel Mansiyon
Ödülü’ne layık görüldü.
Ekipte, İçim Atlı’nın yanı sıra;
Wladimir Pulupa, Jonás
Gómez, Rodrigo Zamora
Castejón yer aldı. Proje, şehrin
doğal çevresinin korunması ve
geliştirilmesine öncelik
vererek, doğayı kentsel dokuya
entegre etmeyi amaçlıyor.
Torrelavega şehri içinde
yeniden bağlantı için güçlü bir
yapı görevi görecek, önceki
engelleri ortadan kaldıracak,
toplanma ve iletişim için canlı
bir alan yaratacak kamusal bir
yeşil alan yaratmaya
odaklanıyor. Torrevegacy
projesi, Torrelavega'da hem

doğayı hem de insan
faaliyetlerini kucaklayan bir
alan yaratarak, misafirperver
ve sürdürülebilir bir çevre ile
tüm vatandaşların hayatlarını
zenginleştirecek ve şehir ile
çevre bölgeler arasındaki
bağları güçlendirmeyi
hedefliyor.

Tasarımda, şehrin çeşitli
yerlerine ulaşımın
kolaylaştırılması ve

sürdürülebilirliğin artması için
yaya geçitlerine ek olarak özel
bir bisiklet yolu bulunuyor.
Tarihi Talleres Obregón
binasına da yeni tasarımlar
planlayan projede; tarihi bina
büyük veri, nesnelerin
interneti, yapay zeka, siber
güvenlik, bulut bilişim ve katkı
maddesi üretimi gibi
disiplinleri içeriyor.
(Haber Merkezi)

Yükseköğretim Kurulu (YÖK), vakıf
üniversitelerini kayıt döneminden sonra açıkça ilan
edilmemiş ilave veya beklenmedik ücret ve ücret
artışı talebinde bulunulmaması konusunda uyardı.
YÖK Başkanı Erol Özvar imzasıyla vakıf
yükseköğretim kurumlarına gönderilen yazıda,
“Ücretlerin dönemsel değil, yıllık ve tayin edilmiş
bir miktar olarak tespit edilmesi, ilk kayıt esnasında
öğrenciye taahhüt edilmiş eğitim-öğretim ücreti
artış oranlarının aşılmaması ancak her halükarda
yapılacak artışlarda en çok Tüketici Fiyat
Endeksi'ndeki (TÜFE) 12 aylık ortalama oranın esas
alınması ve bu kapsamdaki güncellemelerin resmi
internet sitelerinden duyurulması istendi. (İHA)

Vakıf üniversitelerine
YÖK’ten ücret uyarısı

‘Öğrenci odaklı vizyoner
projeler devamedecek’
Ege Üniversitesi ‘Genel Memnuniyet’ sıralamasında puanını 511’e, seviyesini de 
A plus düzeyine yükselterek, 126 devlet üniversitesi içinde dördüncü sırada yer aldı

Üniversite Araştırmaları
Laboratuvarı (ÜniAr)
tarafından gerçekleştirilen
Türkiye Üniversite Memnuniyet
Araştırması (TÜMA-2024)
sonuçları açıklandı. Ege
Üniversitesi “Genel
Memnuniyet” sıralamasında
puanını 511’e, memnuniyet
seviyesini de en üst nokta olan
A plus düzeyine yükselterek,
126 devlet üniversitesi içinde
4’üncü, tüm üniversiteler
arasında ise 5’inci sırada yer
aldı. Rektör Prof.Dr. Budak,
“Ülkemizin hem ulusal hem de
uluslararası alanda saygın
markalarından birisi konumuna
yükselen, tam akreditasyona
sahip, öğrenci odaklılıkta
ödüllü, öncü araştırma
üniversitemizde hayata
geçirdiğimiz uygulamalarımız,
öğrencilerden tam not almaya
devam ediyor. Öğrenci
merkezli, bilim öncelikli,  şeffaf
ve erişilebilir yönetim
felsefemiz, huzurlu ve güvenli
kampüs ortamımız gençler
tarafından memnuniyetle
karşılanıyor. A Plus
Memnuniyet düzeyini koruyan
üniversitemiz, ülkemizdeki 200
üniversitenin değerlendirildiği
genel memnuniyet
sıralamasında ise iki basamak
ilerleyerek 5’inci sıraya yükseldi.
Üniversite olarak, hem ulusal
hem uluslararası saygın
değerlendirme ve
derecelendirme kuruşları
tarafından farklı metrik ve
yöntemlere dayanılarak
hazırlanan analizlerde bilimsel

başarı ivmemizi daha ileri
noktalara taşımayı
sürdürüyoruz. Öğrencilerimizin
takdirini kazanmak bizi oldukça
memnun ediyor. Örnek ve öncü
çalışmalarımızı yakından takip
eden varlık sebebimiz
gençlerimize teşekkür
ediyorum” diye konuştu. Rektör
Prof. Dr. Budak, “Önümüzdeki
süreçte de öğrencilerin
güvenine layık olmak, öğrenci
odaklı araştırma üniversitesi
konseptini sürdürmek için
vizyoner projeleri hayata
geçirmeye devam edecek.
Ülkemizin 69 yıllık bilim çınarı
olan Ege Üniversitesi’nin
hedeflerine katkı sağlayan başta
öğrencilerimiz olmak üzere,
akademik ve idari
çalışanlarımıza ve dış
paydaşlarımıza teşekkür
ediyorum” dedi. 

Türkiye
Üniversite Memnuniyet
Araştırması’nda öğrencilere
öğrenim gördükleri
üniversitenin rektörünü
değerlendirmeleri amacıyla 10
maddeden oluşan “Rektör
Performansı Değerlendirme
Ölçeği”de uygulandı. 

Ege
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Necdet Budak, gösterdiği üstün
performanstan dolayı
öğrencilerin rekor oyuyla
Gümüş Ödülü’ne layık görüldü.
(Haber Merkezi)
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Erol
Özvar Kapak hastalıklarından bir kısmı genetik olurken,

yanlış yaşam alışkanlıkları ve çevresel faktörler
kapaklara dolaylı şekilde ciddi zarar verebiliyor.
Koroner arter hastalığı ile sonuçlanan damar sertliğinin
özellikle mitral kapak sisteminin fonksiyonunu bozarak
yetersizliğe yol açabildiğini belirten Doç. Dr. Onur Taşar,
“Koroner arter hastalığına yol açan sigara, obezite,
kontrolsuz diyabet, yüksek tansiyon ve yüksek
kolesterol gibi etmenler kalp kapağına ciddi zarar
verebilmektedir” dedi. Doç. Dr. Taşar, kalp kapak
hastalıkları tanısı olan bireylerin düzenli kontrollerini
yaptırmalarının ve tedavi yöntemini belirlerken
deneyimli merkezlere başvurmalarının önemli
olduğunu söyledi. (Haber Merkezi)

Yaz güneşinin göz üzerinde olan
etkilerine dikkat çeken göz hastalıkları
uzmanı Dr. Öğr. üyesi Mahmut Doğan,
“Gözün beyaz kısmında kanserli
olmayan bir büyüme olan pterjiyum,
uzun süreli güneş maruziyetiyle
ilişkilendirilir. UV ışınları, retinanın
merkezindeki makulanın hasar
görmesine yol açabilir. Bu da merkezi
görme kaybına neden olabilir” diye
konuştu. Doğan, göz yüzeyinin UV
ışınlarına aşırı maruziyetinin korneada
ağrılı bir iltihaplanmaya neden
olabileceği ve bu durumdan dolayı "kar
körlüğü" yaşanabileceğini belirtti.

Parlak güneş ışığına sürekli maruz
kalmanın gözlerin aşırı yorulmasına ve
baş ağrısına neden olabileceğinin altını
çizen Doğan, “Güneş ışığına uzun süre
maruz kalmanın en önemli
sonuçlarından biri de katarakt
oluşumudur” dedi.

Kataraktın göz merceğinin
bulanıklaşması sonucu ortaya çıkan ve
görme kaybına yol açabilen bir durum
olduğunu belirten Dr. Öğr. üyesi
Doğan, “UV (ultraviyole) ışınları, gözün
merceğinde proteinlerin yapısını
bozabilir ve bu bozulma zamanla
merceğin bulanıklaşmasına yol
açabilir” diye konuştu. (İHA)

Kalp kapaklarının 
sinsi düşmanları

Yaz güneşi riskli
göz hastalıklarına 
davetiye çıkarıyor

İçim
Atlı

İzmir’den Portekiz’e 
uzanan büyük başarı Beslenme ve diyet uzmanı Çisem

Gündüz, besin değeri açısından faydalı
ve düşük kalorili olması sebebiyle
genellikle sağlıklı beslenme ilkesini
benimsemiş, spor ve diyet yapan
kişilerce tercih edilen yulaf ile ilgili
bilgi verdi. Yulafın diğer tahıllara göre
yüksek oranda çözünür posa içeriğine
sahip olmakla birlikte mide ve
bağırsakların düzenli çalışmasını
sağladığını belirten diyetisyen Gündüz,
“Yulaf Tip 2 diyabet hastaları için de
önemli bir besindir. Çünkü kan
şekerinin hızlı yükselmesine engel
olur. Bunun yanında zayıflama
diyetlerinde çokça kullanılan yulafın
uzun süre tokluk hissiyatı oluşturma
özelliği de vardır. Yulaf, selenyumdan
zengin bir besindir. Selenyum,
metabolizmayı hızlandırdığı gibi vücut
için de önemli bir antioksidandır.
Sağlıklı beslenmede yulafın payı
büyüktür” dedi. Yulafın faydalarına da
değinen Gündüz, çözünebilir lif içeriği
ile bağırsaklardaki hareketleri
düzenleyerek sindirim sisteminin
çalışmasına ve kabızlık sorunlarının
çözümüne katkıda bulunduğunu ve aynı
zamanda kan şekerini daha kontrollü
yükselttiğini ifade etti. (İHA)

‘Yulaf sağlıklı 
beslenmenin 
olmazsa olmazı’

Necdet
Budak
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TFF 2'nci Lig ekiplerinden Altınordu’da
yeni sezon öncesi teknik direktörlük
görevine getirilen eski milli gurbetçi
futbolcu Olcay Şahan, şampiyonluk yarışı
hakkında iddialı açıklamalarda bulundu.

Genç teknik adam, Kocaeli Kartepe’deki
kamp çalışmalarının çok güzel bir ortamda
geçtiğini belirterek, "Futbolcularımız
birbirleri ile çok güzel bir uyum sağladı.
Birçok transfer gerçekleştirdik ve
transferimizin birçoğu ilk kamp dönemine
yetişti. Kamp başlangıcında neredeyse bütün
transferlerin burada olması bir kulüp
açısından çok güzel bir şey. Bize bu imkanı
sağlayan başkanımıza, sportif
direktörümüze, oyuncu alım direktörümüze
tekrar teşekkür ediyorum. Bir de önemli
olan ilk etap kamp döneminde kimsenin
sakatlanmaması oldu" dedi. (DHA)

MERT FURKAN
Alanya yolcusu
İZMİR ve Türk futbolunun yetiştirici
kulübü olan TFF 2'nci Lig temsilcisi
Altınordu'nun geçen sezon
altyapısından vitrine çıkardığı kaleci
Mert Furkan Bayram, Alanyaspor
yolcusu. 19 yaşındaki file bekçisinin
adı İspanyol devi Atletico Madrid'le
anılırken, Süper Lig ekibi
Alanyaspor'un transferi bitirdiği
öğrenildi. Alanyaspor'un son anda
devreye girerek Altınordu yönetimiyle
her konuda anlaştığı ve transferin
resmi imzaya kaldığı bildirildi.
Kuzey İrlanda'da düzenlenen 2024
UEFA U19 Avrupa Şampiyonası'nda
milli takımın kalesini de koruyan
Mert'in turnuva biter bitmez Akdeniz
ekibiyle sözleşme imzalayacağı
kaydedildi. Kariyeri boyunca kırmızı-
lacivertli takımın formasıyla 19 maçta
forma giyen 19 yaşındaki file bekçisi
bu süreçte U18 ve U19 Milli Takımı'na
yükselmeyi başardı. Altınordu daha
önce yetiştirdiği birçok kaleciyi Süper
Lig ekiplerine uğurlamıştı. (DHA)

KSK’de sıra orta 
saha ve kalede

ALTAY’IN GENÇLERİ
çalışmalara başladı

TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta transfer
döneminde şimdiye kadar 4 takviye
yapan Karşıyaka, önceliği orta saha ve
kaleye verecek. Geçen sezonki
kadrosundan 13 futbolcuyla vedalaşıp
stoperler Metin Peker ve Abdülkadir
Öksüz ile sağ kanat Ali Sinan Gayla ve
son 2 yılın gol kralı santrfor İshak
Kurt'u kadrosuna dahil eden Kaf-Kaf,
6 ve 8 numara mevkileri için orta
sahaya ön libero ile hücuma dönük
oyuncu takviyesi gerçekleştirecek.
Geçen sezon kadrosundaki
kalecilerden Haydar'la yollarını ayırıp
Hasan ve Enes Kalyoncu ile ise yola
devam eden yeşil-kırmızılılar, kadroya
tecrübeli bir file bekçisi daha dahil
edecek. İzmir ekibi defansın 
sağına ve soluna da kontenjan gereği
genç oyuncu transferi yapmaya
çalışıyor. (DHA)

TFF 2. Lig ekiplerinden Altay’da
şirketleşme çalışmaları devam
ederken, birçok oyuncunun da
kulüpteki geleceği belirsizliği koruyor.
Mali ve sportif açıdan birçok probleme
rağmen yeni sezon hazırlıklarına start
veren siyah-beyazlılar, birinci etap
çalışmalarına genç oyuncularla
başladı. A takım oyuncularının da
yarın sahaya ineceği ifade edildi. (İHA)
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Avrupa Futbol
Şampiyonası'ndaki (EURO 2024)
performansı sayesinde FIFA
sıralamasının 1992 senesinde
hayata geçirilmesinden bu yana
en büyük üçüncü yükselişine
imza attı. Temmuz ayı dünya
sıralamasında 17 sıra çıkan
Venezuela'nın ardından en çok
yükselen ülke olan ve İtalyan
teknik direktör Vincenzo
Montella yönetimindeki en üst

sıraya çıkan Türkiye, aynı
zamanda da Haziran 2017
tarihinden günümüze
sıralamadaki en iyi derecesini
yaptı.

Türkiye, bin 533 puanla listede
26. basamakta yer alırken,
millilerin UEFA Uluslar
Ligi'ndeki rakiplerinden Galler
30., İzlanda 71. ve Karadağ da
73. oldu.

FIFA'nın internet sitesinde
yayınlanan temmuz ayı

sıralamasında, Copa America
şampiyonu Arjantin bin 901
puanla birinciliğini korurken,
Fransa bin 854 puanla ikinci,
EURO 2024 şampiyonu İspanya
bin 835 puanla üçüncü, EURO
2024 finalisti İngiltere bin 812
puanla dördüncü, Brezilya ise
bin 785 puanla beşinci sırada
yer aldı.

Bir sonraki FIFA dünya
sıralaması, 19 Eylül 2024
tarihinde açıklanacak. (İHA)
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Hazırlıklarına Slovenya'da devam eden ve ikinci özel maçında 
Fehervar FC ile 2-2 berabere kalan sarı kırmızılılar, Beşiktaş'ta 

kadroda düşünülmeyen eski futbolcusu Tayfur Bingöl'ü listeye aldı
ANTALYASPOR ve

Konyaspor'un da ilgilendiği
eski oyuncusu Tayfur için
görüşmelere başlayan
sarı-kırmızılıların
bonservis bedeli isteyen
Beşiktaş'la pazarlıklarını
sürdürdüğü kaydedildi.
Hacettepe alt yapısından
yetişen Tayfur, 2016-2019
yılları arasında Göztepe'de
oynamıştı.

Göz-Göz'e 2016-2017
sezonunda gelen 31
yaşındaki oyuncu o sezon
İzmir ekibiyle 1'inci Lig'de

Play-Off
şampiyonluğu
yaşadı. 2 sene de
Süper Lig'de
Göztepe formasını terleten
tecrübeli kanat oyuncusu
ardından Bursaspor ve
Alanyaspor formalarını
giydi. 2022-2023 sezonunda
Beşiktaş'a transfer olan
Tayfur Bingöl geçen sezon
19 resmi maça çıkıp 1 gol
attı ve 1 de asist yaptı.
Tayfur, Göztepe kariyerinde
ise toplam 88 müsabakada
forma giydi. (DHA)

FORMALAR GÖRÜCÜYE ÇIKTI
GÖZTEPE'NİN 2024-2025
sezonunda Süper Lig'de giyeceği
formalar resmen görücüye çıktı.
Göztepe armasından ilham
alındığı damalı, efsane kadroda
yer alan futbolcuların isimlerinin
yazılı olduğu mavi ve beyaz
formayı tanıttı. Tanıtım filminde
Göztepeli oyuncu Rıza Kocaoğlu
rol aldı. Göztepe 100'üncü yılına
özel bir forma daha çıkaracağını
taraftarına duyurdu.
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Altınordu'da Olcay
Şahan iddialı

Buca’da kaptan gitti

İZMİR Büyükşehir Belediyesi Celal
Atik Yüzme Havuzu, milli takımların ilk
tercihi olmaya başladı.

Geçen yıl 100. Yıl Rotary Uluslararası
Kadınlar Sutopu Turnuvası ve sutopu
takımlarından Ukrayna'nın antrenman
için kullandığı Celal Atik Yüzme
Havuzu'nu bu yıl A Milli Kadın
Takımı'ndan sonra U19 ve U18 Kadın
Milli Takım'ı ağırlıyor.

U19 ve U18 Kadın Milli Takımı,
ağustos ve eylül ayında yapılacak olan
iki önemli şampiyonada mücadele
edecek. 24-31 Ağustos'ta Hırvatistan'ın
başkenti Zagreb'de yapılacak olan U19
Kadınlar Avrupa Şampiyonası'nda yer
alacak ay-yıldızlılar, daha sonra 15-22

Eylül'de Çin'de gerçekleşecek Kadınlar
U18 Sutopu Dünya Şampiyonası'na
katılacak. Milli takımlar kadrosunda
İzmir Büyükşehir Belediyesi Spor
Kulübü'nden ise 9 sporcu yer
alacak.İzmir Büyükşehir Belediyesi
Spor Kulübü Sutopu Antrenörü Soykan
Üstünkar, Celal Atik Yüzme Havuzu’nun
farklı yaş gruplarında Türkiye
şampiyonalarına da ev sahipliği yaptığını
vurgulayarak, "Son yıllarda cazibe
merkezi haline gelen Celal Atik Yüzme
Havuzu, tüm ekiplerin ilk tercihi olmaya
başladı. İzmir'in iklim şartlarının uygun
olması, antrenman tesislerinin
uygunluğu milli takımlar içinde önemli
bir seçim haline geliyor" dedi. (DHA)

TFF 2. Lig ekiplerinden
Bucaspor 1928’de Erhan
Çelenk şoku yaşanıyor. Sarı-
lacivertli yönetim, yeni sezon
için 35 yaşındaki sol kanat
oyuncusu ile sözleşme
uzatmak için masaya otursa da
sonuç alamadı. Böylece Erhan
Çelenk’in sözleşmesi

feshedildi ve tecrübeli oyuncu
da takımdan resmi olarak
ayrıldı. Çelenk, bu ayrılığı da
sosyal medya hesabından
duyurdu. Öte yandan Erhan
Çelenk bir diğer TFF 2. Lig
ekibi olan Serik
Belediyespor’la anlaşmaya
vardı. (İHA)

Kaleciyi korner direğiyle yaralayan sanığa 3 yıl istemi
GÖZTEPE ile Altay arasında

oynanan derbi
karşılaşmasında çıkan
olaylarda Altay kalecisi Ozan
Evrim Özenç'in (31) başına
korner bayrağı direğiyle vuran
Mehmet Nihat A.’nın
yargılandığı davada
mütalaasını açıklayan savcı,
sanık için kasten yaralama
suçundan 3 yıla kadar hapis
istedi. Davanın 6'ncı duruşması
bugün görüldü. Duruşmaya
tutuksuz sanık Mehmet Nihat

A. ve mağdur kaleci Ozan
Evrim Özenç katılmazken,
sanık avukatı Reyhan Aksu
salondaki yerini aldı. Duruşma
savcısı esas hakkındaki
mütalaasını açıkladı. Savcı,
sanık Mehmet Nihat A.
hakkında, kasten yaralama
suçundan 3 yıla kadar hapis
cezası istedi. Sanık avukatı
Aksu, savunma için süre istedi.
Mahkeme başkanı, Aksu'nun
bu talebini yerinde bulup,
duruşmayı erteledi. (DHA)
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Alaçatı'da küratörlüğünü Özer Ulukaya'nın
yaptığı ''İyi de ben Kimim'' kişisel sergisi
açılıyor. Genç sanatçı Şevval Bıdı’nın Peri
Art Galeri'de eserlerinin yer alacağı sergi,

yarın açılıyor. Sanat
yolculuğunun pratik
hayata geçtiği
dönemde
resimlerinde
geleneksel bakış
açısını
modernleştirerek
yeni bir hareket
katmaya çalışan
sanatçı  Bıdı,

geleneksel motifler ve imgelerden
yararlanarak pop art ve neon renklerle
eserler üretiyor. Yan dal olarak müzikle de
ilgilenen sanatçının şiirleri de dikkat çekici.
2024 yılında Anadolu Üniversitesi Güzel
Sanatlar Fakültesi resim bölümünden
mezun olan sanatçı; mezuniyetinin hemen
sonrasında sanat yolculuğuna İzmir Sanat
Fuarı’na çalışmalarıyla katılmasıyla başladı.
(Haber Merkezi)

KEYİFLİ BİR ZAMAN
Konak Belediyesi’nin, Konak Halk Eğitim
Merkezi iş birliğiyle açtığı ücretsiz kurslar
yoğun talep görmeye devam ediyor.
Onlardan biri olan ve Toros Sosyal
Tesisleri’nde yer alan Konak Mutfak
Atölyesi’nde verilen Butik Çikolata
Hazırlama Kursu da vatandaşların hem
keyifli zaman geçirmesini hem de
yeteneğini geliştirmesini sağlıyor. 

HAFTANIN ÜÇ GÜNÜ
Haftanın üç günü verilen eğitimde kursiyerler
çikolata dolgusu yapmayı, çikolata çeşitlerini
ve çikolataya şekil vermeyi öğrenirken,
yaratıcılığını da geliştiriyor. Eğitimci veren
Nazmiye Sezen Ercan, kursların büyük ilgi
gördüğünü belirterek, “Kursiyerlerimiz
donanımlı bir şekilde mezun oluyor. 120
saatlik program dolu dolu ve çok keyifli
geçiyor” dedi. (Haber Merkezi)
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SOKAĞA TAŞACAK
İzmir'i sağlıklı ve spor dostu kent
yaratma hedefiyle çalışmalarını
sürdüren Büyükşehir Belediyesi,
ulusal, yerel ve uluslararası spor
organizasyonları düzenliyor. 1
Eylül’e kadar sürece 3x3
Streetball İzmir Cup 2024 için de
geri sayım başladı. “Sokağa ayak,
potaya smaç basıyoruz” sloganı
ile yapılacak etkinlik basketbol
tutkusunu sokağa taşıyacak. 

FİNAL 93’ÜNCÜ İEF’DE
Karşılaşmaların Bornova etabı
20-21 Temmuz’da Aşık Veysel
Rekreasyon Alanı’nda, Buca etabı
27-28 Temmuz’da Hasanağa
Bahçesi’nde, Göztepe etabı 10-11
Ağustos’ta Göztepe Sahil’de,
Karşıyaka etabı 17-18 Ağustos’ta
Bostanlı Sahil’de, Çeşme etabı
24-25 Ağustos’ta Çeşme
Meydan’da olacak. Turnuvanın
finali ise 30-31 Ağustos’ta
93’üncü İzmir Enternasyonal
Fuarı’nda gerçekleşecek. 

Denizli Büyükşehir Belediyesi’nin bu
yıl 18’ncisini düzenleyeceği
Uluslararası Halk Dansları Festivali,
“Şehirde Dans Var” sloganı ile pazar
başlıyor. 12 ülkeden 392 dansçının
katılacağı festival 27 Temmuz’a kadar
sürecek. Programa, “KKTC,
Hırvatistan, Arnavutluk, Polonya,
Rusya, Kosova, Gürcistan, Kuzey

Osetya, Dağıstan, Kuzey Makedonya,
Kolombiya, Kuzeyin Uşakları (Ankara)
ile ev sahibi Denizli Büyükşehir
Belediyesi Konservatuarı Halk
Dansları Topluluğu, Denizli
Büyükşehir Belediyespor Kulübü Halk
Dansları Topluluğu ve 15 Temmuz
Şehitler Anadolu Lisesi Spor Kulübü”
dans grubları sahne alacak. (İHA)

‘İyi de Ben Kimim’
için geri sayım

Çağdaş klasik müziğin sıra dışı ismi
Stjepan Hauser, Türkiye konserlerine
ilişkin, "Ağustostaki konserlerimi iple
çekiyorum. Geçen sene Türkiye'de tek
konser vermiştim. Türk izleyicisiyle
buluşacağım için çok heyecanlıyım"
dedi. Geçen yıl ilk solo turnesi "Rebel
with a Cello" kapsamında İstanbul'da

sahne alan
sanatçı, turnenin
devam
konserleri için
14 Ağustos'ta
İstanbul
Maximum UNIQ
Açık Hava'da, 15
Ağustos'ta İzmir
Arena'da, 17
Ağustos'ta ise
Antalya
Aspendos Antik

Tiyatrosu'nda hayranlarıyla buluşacak.
Klasik, pop ve rock müziğin köklü
geleneklerinden yeni bir müzikal
oluşturan Hauser, Pyotr İlyiç
Çaykovski'den Lady Gaga'ya, Dmitri
Shostakovich'ten Shakira'ya kadar
geniş bir repertuvardan besleniyor. (AA)

Hırvat çellist 15 
Ağustos’ta geliyor
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Foça Belediyesi Yenifoça
Resim Kursiyerleri’nin
eserlerinin yer aldığı
sergi, Başkan Saniye
Bora Fıçı ve
sanatseverlerin
katılımıyla açıldı. Kurs
eğitmeni Selma Top’un
önderliğinde hazırlanan
sergi, kursiyerlerin yıl
boyunca emek vererek
hazırladıkları özgün
eserleri sanatseverlerle

buluşturdu.  Farklı teknik
ve tarzlardaki eserler,
özgün yorumlarla
Foça’nın güzellikleri,
doğa manzaraları ve
soyut tasarımlar
izleyiciye sunuldu. Sergi,
21 Temmuz Pazar gününe
kadar Foça Belediyesi
Reha Midilli Kültür
Merkezi’nde
sanatseverleri bekliyor.
(Haber Merkezi)
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Konak Belediyesi’nin Butik Çikolata Hazırlama Kursu
yoğun talep görüyor. Kursun sonunda katılımcılar
MEB onaylı sertifikalarıyla iş hayatına atılabiliyor 
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18. Uluslararası Halk
Dansları Festivali başlıyor


